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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet a 
publicar les col·laboracions que arriben després 
del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en 
última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta sols 
s ’admetrà un torn de rèpl ica.
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A finals de setembre de 2003 em dirigia a vostès com a nova directora 
d’aquest setmanari. Ara ho faig per acomiadar-me. Quasi vuit anys és molt 
de temps. A més,  vull emprendre altres activitats que durant aquest anys 
he deixat de costat. He reflexionat i estic convençuda que la majoria dels 
objectius que em vaig proposar en assumir la responsabilitat de la direcció 
s’han complert. En la meua tasca de coordinació, durant aquests anys no 
he pretès convèncer ningú, ni que les meues decisions agradessen tothom. 
Ho he fet d’acord amb els meus principis i cenyint-me a les normes de 
funcionament del Diariet, a les decisions del consell de redacció i  sobretot 
vetllant perquè el funcionament sigués democràtic, admetent sempre la 
pluralitat d’opinions. Si algú s’ha sentit ofès o decebut, demano disculpes. 
Quan vaig acceptar intuïa a què m’enfrontava, però si faig balanç he dir 
que han estat més les satisfaccions que les decepcions.
Si hagués de triar d’aquest període destacaria: ser la primera dona 
directora del Diariet, i haver coincidit amb la commemoració del 50è 
aniversari del setmanari.
Sempre he provat  de fer entendre les meues decisions. I per convicció 
personal, a més d’estar fixada la preferència en les normes del Diariet, 

he fet una forta aposta en la redacció dels escrits en la nostra llengua, 
però acceptant totes les aportacions dels col·laboradors i particulars que 
s’han expressat en castellà. Els resultats de tot plegat no em pertoca a mi 
valorar-los.
Continuaré participant en totes aquelles activitats que es realitzen a 
Vinaròs, com ho he fet sempre.
Gràcies a tothom, col·laboradors i col·laboradores, fixos i esporàdics. 
A Inma Castell, Yolanda Clares, Xavier Flores, Joaquim Guimerà, Rosa 
Camps, Raimon Collet, Azahara Royo i al personal de la Imprenta Castell. 
Els veritables artífexs perquè el Diariet arribe a vostés. I als qui han format 
i formen part del consell de redacció.
El meu agraïment als qui em van nomenar per la confiança atorgada. 
I com vaig expressar el dia del 50è aniversari agrair a tots els ciutadans, 
ciutadanes i associacions de Vinaròs que amb el seu dinamisme omplen 
d’actualitat les pàgines del Diariet  cada setmana.
Estic convençuda que la persona que continuarà amb aquesta 
responsabilitat ho farà amb la millor voluntat i dedicació.

Marian Fonellosa Torres

Carta de la directora
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Preservarem la zona del Puig de la 
Misericòrdia com a  paratge natural 
de l’Ermita sense edificacions.

Ajudarem al xicotet i mitjà empresari.  
Fomentarem els nostres sectors pro-
ductius com l’agricultura i ramaderia, 
la mar, el moble, la gastronomia i el 
comerç, tals com fires i exposicions 
destinades a la seua promoció.

Vinaròs accesible 100%.  Comissió 
de seguiment del Pla d’Accessibilitat 
Local amb tècnics de l’ajuntament, 
persones amb mobilitat reduïda i 
associacions vinculades per vetllar i 
resoldre les mancances del dia a dia. 

Apostem per ampliar la plantilla de 
personal del Servei Integral d’Atenció 
a Domicili, perquè la gent gran puga 
estar en el seu domicili tant de temps 
com siga possible amb la màxima 
qualitat de vida. També millorarem el 
servei de transport adaptat.  

Creació d’una via verda  al costat 
del Riu Cervol, des del poble fins a 
l’Ermita i una xarxa de carril bici.

Reivindiquem  de nou un local 
d’Assaig i Sala de Concerts per 
als músics del nostre poble.

Infraestructures culturals com calen: 
un Museu Municipal, un Espai Jove o 
Centre Cultural Integrat.

Cal posar en valor el poblat iber del 
Puig de La Misericòrdia i fer del solar 
del Convent de Sant Francesc un in-
dret històric visitable.

p e r  V i n a r ò s

És temps de respostes
Sigues valent coalició

compromís

·Recuperar la zona del Camp de Futbol del 
Cervol com a esportiu.
·Remodelació i condicionament del carrer 
de l’Àngel i de la Plaça de Sant Valent. 
·Asfaltatge del carrer del Triador V,  del 
Saldonar V i del Saldonar X de la costa 
Nord.
·Remodelar i arreglar el jardí central de l’ 
av. de Jaume I.
·No al Pla Parcial de Les Salines.
·Que s’aplique la llei per la neteja i el 
tancament dels solars abandonats.
·Eliminació de sota cobertes dels edificis.
·Urbanització dels carrers del Carme, de 
Santa Mònica, de Sant Miquel i del Romer.
·Desestimar els 21 PAI’s de la Costa Nord 
apostant per la preservació del paratge de 
Sòl de Riu i recuperació dels Cossis com a 
espai públic.
·Tram de vorera de la Part. Boverals, entre 
Quatre Camins i el Barranc de Saldonar. 
·Millores en el solar abandonat de la 
Colònia Europa.
·Ampliació i renovació de les voreres 
del carrer de Tomàs Mansicidor i 
condicionament dels carrer de Ramon Llull 
i de Santa Rita.
·Actuació al món rural: construcció de la 
bàscula municipal, asfaltatge del Camí de 
La Carrasca i condicionament del Camí de 
Les Egües.
·Campanya Pressupost Participatiu del 
BLOC. 
·Creació de la pista coberta multifuncions 
del Passeig de Fora Forat.
·Que no s’augmente un 20% les taxes dels 
pàrquings públics.
·Rebaixa de sous dels representants 
municipals. 
·Col·locació de contenidors de reciclatge 
als patis de tots els centres educatius.
·Col·locació de les marquesines a les 
parades de bus a les costes Nord i Sud, i en 
l’entrada i sortida dels instituts.
·Carril per a bicicletes dins del projecte 
d’enllumenat del Camí de Sant Gregori per 
accedir a la Ciutat Esportiva.
·Al 2009, Vinaròs va ser Seu de la Festa per 
la Llengua.
·Adequar la Capella de Santa Victòria com 
a Museu.
·Implantació de punts de connexió WI-FI 
en alguns lloc del poble.

allò que hem fet per al 
nostre poble,

per a les persones i
per la nostra cultura

...i, en un sol regidor.

part d’allò que no ens han deixat 
fer i pensem fer per al nostre
poble, per a les persones i
per la nostra cultura

diumenge 15 de maig
VISITA GUIADA “Patrimoni vinarossenc protegit” 

a les 10,30 h. a la plaça de l’Ajuntament
TEATRE INFANTIL a la Plaça del Mercat a les 12,00 h. 

una ermita sense més edificacions

foment dels sectors productius vinarossencs

una ciutat accesible i per als nostres grans

via verda i carril bici fins a l’ermita

el convent serà un indret històric visitable

25 PROPUESTAS
 PARA MEJORAR VINARÒS
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www.ppvinaros.es

1. Gestionar con criterios de austeridad el gasto público y control 
económico-financiero. Haremos de la austeridad en el gasto el criterio 
prioritario en la administración de nuestro Ayuntamiento, siguiendo 
el principio de estabilidad con techos de gasto y endeudamiento, 
garantizando la viabilidad y sostenibilidad de las finanzas municipales.

2. Fraccionar de pago de los impuestos municipales para facilitar el 
pago a los vinarocenses. Sin perjudicar a la prestación de los servicios 
públicos, revisaremos todas aquellas concesiones que no respondan a 
una racionalidad económica o administrativa, o supongan merma de 
transparencia o de garantías jurídicas.

3. La creación de empleo es nuestro primer objetivo desde la nueva 
concejalía específica de Empleo.

4. La burocracia para la puesta en marcha de una actividad empresarial se 
reducirá a 20 días y se reducirán las tasas e impuestos municipales. Exención 
fiscal del 100% el primer año y el 50% el segundo a las nuevas empresas.

5. Impulsaremos que las pymes puedan pagar el IVA sólo después de 
que lo hayan cobrado.

6. Activaremos un “vivero de empresas” para nuevos emprendedores.

7. Potenciar el Mercado Municipal como motor del comercio local.

8. Fomentaremos el turismo como factor imprescindible para reactivar 
la economía de Vinaròs.

9. Construcción de la residencia para la 3ª edad.

10. Construcción y puesta en marcha del 2º Centro de Salud en el 
terreno cedido por el Ayuntamiento.

11. Crearemos la Concejalía de Discapacidad para cristalizar en la 
sociedad las necesidades de este colectivo.

12. Incremento de la plantilla de la Policía Local para mayor 
vigilancia permanente en todo el término municipal.

13. Exigir al Gobierno Central la puesta en marcha de la Comisaría 
Administrativa de Policía en los terrenos ya cedidos por el Ayuntamiento.

14. Dotación del espacio multiusos para la instalación de ferias y 
acontecimientos lúdico-culturales.

15. Potenciar una Comisión de Fiestas realmente efectiva y participativa 
con la colaboración de todas las entidades.

16. Puesta en marcha de la Guardería infantil y mantenimiento del 
CHIQUIBONO para los niños menores de 3 años como medida de 
ayuda a la integración laboral de la mujer.

17. Construcción y puesta en marcha de la ampliación del IES José 
Vilaplana 

18. Construcción y puesta en marcha del colegio de Infantil y 
Primaria Jaume I.

19. Completar la Ciudad Deportiva con la piscina municipal y resolver 
todos los problemas de accesos.

20. Creación de un carril lúdico-deportivo hacia la Ermita de 
nuestros patronos con espacios de práctica deportiva y de descanso.

21. Potenciaremos la integración del  puerto con la ciudad, para 
abrirla al mar y mejorar los servicios a los ciudadanos y la actividad 
empresarial. 

22. Exigir la puesta en marcha de la línea de Cercanías Vinaròs – 
Castellón.

23. Potenciar la creación de nuevas islas de contenedores soterrados, 
así como garantizar un estado de limpieza óptimo de los mismos. 

24. Mejora de la limpieza en todo el casco urbano.

25. Parque público de 40.000 metros cuadrados en “Camí Fondo” 
como pulmón verde de la ciudad.

25 PROPUESTAS
 PARA MEJORAR VINARÒS
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UN PROYECTO HECHO PARA VINARÒS
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 + 104.180.822,92 €

Más de 100 millones de

  Vinarocenses  

Generalidad  
Valenciana  

Gobierno       

Nueva red de agua potable -       2.268.319,00 €
Biblioteca -        1.465.329,83 €
Paseo Ribera Costa Sur -      529.741,37 € 
Pista de atletismo -       1.935.311,50  € 
Depuradora -             10.099.276,00 €
Almacén Municipal -        975.000,00  € 
La Mera -           3.500.000,00 €
Campo de fútbol -         2.250.000,00 €
PRI Foret -           3.000.000,00 € 
Plan E (Zapatero) -             5.518.002,00 €
Ciudad Desportiva -        2.150.000,00 €
Gossos-parcs -                                                            122.000,00     €
Camino Rossell y san Gregorio -           1.472.742,00  €
Rotondas -           280.000,00 €
Parques -           59.213,00 €
Parques Infantiles -          182.000,00 €
Planes Provinciales -          2.503.282,00 € 
Calles urbanizadas -           6.376.058,00 €
Caminos -          2.969.582,00 €
Plan Exceléncia  Turística -         1.630.258,63    €
Pluviales -          4.301.100,00 €
Centro del Conocimiento -        3.500.000,00 €
Plan E (Zapatero 2) -            3.700.000,00 €
Polígono Industrial -            10.000.000,00 €
Plan Confianza (Camps 1) -          50.936,59 €
PAIs -            11.342.671,00 € 
Paseo -            22.000.000,00 €

Estas obras 
han sido 

financiadas:

75%

 5%

  20%
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¿Como define la política que se ha llevado a 
cabo en Vinaròs durante los últimos cuatro 
años? ¿Por qué?
La definiría como práctica y sobre todo positiva, 
a pesar de todos los problemas surgidos por la 
acuciante crisis. Hemos conseguido consolidar 
y llevar a cabo infraestructuras largamente 
reclamadas por el ciudadano y necesarias, (campo 
de fútbol, ciudad deportiva, paseo marítimo, etc.).
¿Qué cosas cree que se han hecho bien por 
parte del equipo de gobierno?
Es muy difícil contestar a esta pregunta siendo 
miembro del equipo de gobierno, yo te he decir 
que son muchísimas las actuaciones que se han 
hecho, te destacaría, la ciudad deportiva, los más 
de 25 kms. de pluviales, el Centre del Coneiximent, 
etc., así hasta más de 150 actuaciones.
¿Y qué considera que se ha hecho mal?
Yo diría más lo que no se ha podido hacer, como el 
Auditorio, la residencia de la 3ª edad. Pero de todas 
formas supongo que habrá cosas a que a algunos 
no les gustará y estas para ellos estarán mal hechas.
¿Y en los próximos cuatro años, a grandes 
rasgos, según usted, cual es la línea política a 
aplicar?
La de conseguir que Vinaròs consiga una industria 
fuerte, para ello es importante aprobar el polígono 
industrial, cuanto antes.
¿En qué se diferencia su partido de los otros 
que se presentan a las elecciones municipales?
Que somos un partido completamente indepen-
diente y sobre todo vinarocense, que es en reali-
dad lo único que nos preocupa. Vinaròs es nues-
tra única razón y luchamos porque sea un refe-
rente en todo lo posible (turismo, oferta cultural, 
industria...).
¿Es preocupante o asumible el endeudamiento 
del consistorio?
Es perfectamente asumible, además hemos de 
recordar que de los 27 millones de deuda, 17 
son para inversiones de los terrenos del polígono 
industrial y del Centre Vinalab, y por lo tanto el 
municipio los podrá ir recuperando en un futuro. 
El resto de la deuda es, incluso menos que cuando 
estaba el PP.
¿Cómo definiría su candidatura?
Personas capacitadas y preocupadas principal-
mente por Vinaròs, por encima de cualquier ideo-
logía política. Trabajadores que se implican, mues-

tra de todo ello es el trabajo que nos hacemos 
nosotros mismos en esta campaña. (Ensobrado, 
reparto, publicidad, montajes, etc.).
¿Dependiendo de los resultados, su partido 
estaría dispuesto a llegar a un acuerdo de 
gobernabilidad con alguna otra formación?
El PVI, está predispuesto a llegar a cualquier 
acuerdo que pensemos que pueda ser bueno 
para Vinaròs. Estamos completamente abiertos a 
dialogar con aquellos que quieran hacerlo.
¿Ve necesario revisar o cambiar el Pla 
General d’Ordenació Urbana en esta próxima 
legislatura?
El PGOU se aprobó en el 2001, por lo tanto 
después de 10 años de estar en vigor ya es hora 
de modificarlo, pero con responsabilidad y 
respetando los derechos de los propietarios y 
cualquier otro.
¿En caso de acceder a la Alcaldía, qué haría con 
el polígono industrial que se proyecta en les 
Soterranyes?
Por supuesto que lo continuaríamos, porque es vital 
para el futuro económico de nuestra población.
¿Cual sería la primera medida que aplicaría 
como alcalde?
Mejorar la relación entre los grupos políticos.

E l e c c i o n s  M u n i c i p a l s  2 0 1 1 J a v i e r  B a l a d a

Una prioridad de su partido en:

Urbanismo:Revisión del PGOU
Servicios: Servicio on-line
Bienestar Social: Aumentar las ayudas a los necesitados
Educación: La Escuela Oficial de Idiomas.
Cultura: Un centro cultural.
Patrimonio: La adecuación del convent Sant Francesc
Deportes: Piscina 
Medio Ambiente: Plan Especial de la Ermita
Hacienda/Economía: Recuperar la recaudación 
municipal.
Governación: Reorganización de la Policía Local.
Comercio: Recinto Ferial en el “Camí Fondo”.
Fiestas: Independencia municipal de la COC y potenciar 
la Comisión de Fiestas.
Juventud: Espacios multiusos
Turismo: Paseo ribera costa sur, 2ª fase
Trabajo: Centro Especial de Empleo en el “Pou 
Mangrano”.
Indústria: Pol. industrial “les Sotarranyes”.

Dr. Fleming nº 6 - 12500 Vinaròs
Tel. 964 45 00 85 Fax. 964 45 20 12
e-mail: webmaster@editorialantinea.com

» Impresión Offset de calidad
» Especialistas en impresión de revistas
» Servicio de impresión de plotter sin límite

Cartelería
Folletos publicitarios

Flyers
Papelería de oficina

Cartas, 1º y 2ª hoja de 
carta

Sobres

Tarjetas
Carpetas

Facturas y albaranes
Publicidad de puntos 

de venta
Loterías, Tickets

Revistas, Libros ...
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Com defineix la política que s’ha dut a terme a 
Vinaròs durant el últims quatre anys? Per què?
La política que hem vist en aquests darrers quatre 
anys ha estat marcada per la manca d’estabilitat de 
l’equip de govern, en el moment en què Vinaròs, tots 
nosaltres, ha necessitat, més que mai, estabilitat. 
L’actuació de qui hauria d’haver anteposat el seu 
programa a la seva estabilitat personal ha estat 
deplorable.
Quines coses creu que s’han fet bé per part de 
l’equip de govern?
La tasca feta en Turisme no es pot criticar, de 
la mateixa manera que les ganes de fer coses 
per part de Cultura estan ahi, donat els mitjans 
disponibles. El temporal s’ha pogut capeja, i 
s’està capejant gràcies a iniciatives a les que 
l’equip de govern dóna suport. La racionalització 
del trànsit amb les rotondes és un èxit del 
regidor corresponent. L’ús de solars desocupats 
donant-los una utilitat cívica és un èxit. Les obres 
que no llueixen (claveguerams,...) les ha fet este 
equip de govern. La ciutat esportiva, si és per a 
tots i totes, serà un èxit. S’ha fet bé, finalment, 
no perdre els nervis davant la inconsistència 
política del PP de Vinaròs.
I què considera que s’ha fet malament?
El paper de víctimes respecte a València ha 
avorrit. El terme “Petita Generalitat” tenia sentit 
en el seu moment. Ara mateix podríem tenir un 
auditori, sense la necessitat d‘un aparcament 
soterrat, la previsió d’un polígon industrial 
planificat a corre-cuita, que encara no sabem 
com acabarà. El futur del mercat segueix sent 
un enigma, i no només per la crisi. La promesa 
del Parc de Camí Fondo que es va quedar en 
res. La relaxació, “perquè ens va bé el paper 
de víctimes”, ens ha perjudicat en el tema de 
la EOI: mai s’ha de donar canxa a qui té altres 
interessos. També en el debat dels terrenys del 
CEIP “Jaume I” i ampliació del “Vilaplana” s’ha 
fet amb problemes perquè PP i PSOE han entrat 
en lluites partidistes. El pitjor de tot ha estat 
la manca d’una comunicació fluïda cap a la 
societat de tot allò que es feia i que no es feia. 
Els ha mancat portaveu d’equip de govern.
I en aquests propers quatre anys, a grans trets, 
segons vostè, quina és la línia política a aplicar?
Sobreviure a la crítica situació econòmica en què 

ens ha embarcat el PP i el PSOE, no amb retallades 
sinó recuperant ingressos que no tenim; gestionant 
els recursos humans que té l'Ajuntament amb 
racionalitat; políticament, cal tornar a portar la 
veu del poble a la Casa del poble, amb la creació 
de diferents Consells de participació, Consell de 
Ciutat, Consell de Joves, Consell Econòmic Social,... 
Regidoria de Participació Ciutadana que connecte 
totes les regidories. És el moment de comptar 
durant quatre anys amb totes i tots.
En què es diferencia el seu partit dels altres que 
es presenten a les eleccions municipals?
Assumim les nostre responsabilitats, no ens 
amaguem en assenyalar les causes dels problemes, 
perquè és l’única manera de solucionar-los. No 
reneguem de la nostra identitat, amagant-nos 
en vaguetats. Sabem que el poder ve del poble i 
escoltem el poble. Natros som poble i formem part 
d’ell.
És preocupant o assumible l’endeutament del 
consistori?
És preocupant i és assumible, i a banda de les 
mesures que puguem prendre també cal recordar 
a València, que segons el nostre Estatut, hi ha una 
previsió de Fons Locals per als municipis. No cal 
fer auditories, cal plantejar projectes de futur que 
engresquen a la gent.
Com definiria la seua candidatura?
És la candidatura del “ja n’hi ha prou!”, ja n’hi ha 
prou d’opcions polítiques acomodades, ja n’hi ha 
prou de no saber donar respostes als problemes de 
cada dia, ja n’hi ha prou de posar davant del poble 
els interessos de partit, ja n’hi ha prou d’utilitzar 
la política com una agència de col·locació per a 
afiliats. La política per a Esquerra-Els Verds és un 
servei públic, perquè així va néixer la política. Tenim 
somnis, tenim projectes, tenim il·lusions per tirar 
endavant. Una política sense somnis, sense utopies, 
no té rumb, només té excuses. Esquerra-Els Verds 
posa solucions no excuses.
Depenent dels resultats, el seu partit estaria 
disposat a arribar a un acord de governabilitat 
amb alguna altra formació?
Sí, però hi ha qüestions absolutament innegociables. 
No ens agradaria caure en paranys que ens fessin 
desaparèixer d’ací quatre anys. Som el partit de 
l’esquerra i així hem d’actuar.
Veu necessari revisar o canviar el Pla General 
d’Ordenació Urbana en aquesta pròxima 
legislatura?
A hores d’ara absolutament necessari, i tenim a 
més una crisi que ha paralitzat la construcció. Però 
primer ha d’haver un pas previ, condició sine qua 
non: La catalogació del nostre patrimoni natural, 
cultural, etnològic, ecològic, històric,...
En cas d’accedir a l’Alcaldia, què faria amb 
el polígon industrial que es projecta a les 
Soterranyes?
Començar de zero, veure les necessitats, fer 
una previsió de creació, d’infraestructures de 
comunicació, els drets adquirits, comprovar la 
història que se’ns ha contat i la que ha passat. Quins 
són els interessos que es mouen en un i altre sentit 
(Soterranyes/Planes Altes) també seria necessari.

Quina seria la primera mesura que aplicaria 
com alcalde?
Veure l’estat de tramitació dels projectes que 

condicionen el nostre futur, a part dels que ja 
s’han nomenat: A-68 fins Vinaròs, Variant de la 
N-340, condicionament de la carretera a Ulldecona 
(N238), solars per al CEIP “Jaume I”, públicament que 
l’administració autonòmica diga perquè no s’amplia 
l’IES Vilaplana. Construcció del 2n Ambulatori i les 
excuses. Córrer els primers passos perquè Vinaròs 
tinga el seu primer Defensor del Ciutadà. Crear la 
Borsa d‘Ocupació Local. Hi ha molt per fer.
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Una prioritat del seu partit en:
Urbanisme: Revisió del PGOU, respectant tot el nostre 
patrimoni.
Serveis: Ara fa deu anys de la concessió a FOBESA del 
servei de neteja i jardineria. Cal revisar el contracte i veure 
els resultats respecte a allò que es va firmar.
Benestar Social: Horts urbans, Banc del Temps, eliminar 
totes les barreres arquitectòniques de Vinaròs, incloent-hi 
l’amplada de moltes voreres, compensar les deficiències 
d’una llei de dependència aplicada arbitràriament, 
aplicació de polítiques d’igualtat en qualsevol acció de 
l’equip de govern,... 
Educació: Fer el Consell Municipal d’Educació més 
operatiu, encara que siga consultiu, modificar el 
funcionament de l’illa, adaptant-se millor a la vida 
familiar, obrir les instal·lacions escolars, donar facilitats 
per als nous centres escolars.
Cultura: Crear el Centre Cultural de Vinaròs cobrint la 
plaça de bous, factible i financiable. Nou Auditori de 
Vinaròs obert a totes les associacions i escoles musicals 
del poble.
Patrimoni: Fer un Catàleg del mateix, si no recollim i 
verifiquem el que tenim no el podrem conservar.
Esports: Universalitzar la pràctica de l’esport a Vinaròs a 
totes les edats, facilitant tota una xarxa d’instal·lacions 
esportives, creades i per crear (Reconversió del camp 
Cervol, instal·lacions escolars, colònia Europa, rutes verdes 
per tot el terme).
Medi Ambient: Creació d’una planta de Biomassa a 
les comarques del Sénia, i magatzems de biomassa a les 
seves poblacions.
Hisenda/Economia: Augmentar el recursos d’entrada 
sense exprimir una vegada més al poble. Recuperar el 
control del nostres impostos.
Governació: Rendibilitzar els recursos humans que 
tenim i modernitzar els seus recursos materials. El treball 
en coordinació és el repte.
Comerç: El Mercat de Vinaròs ha de funcionar sí o sí, com 
a pol d’atracció a la resta de comerços.
Festes: Donar entrada al teixit associatiu i consells 
en la seva elaboració. Recuperar la festa als barris i no 
centralitzada en tres zones.
Joventut: Programa de Participació “Joves i Oci”.
Turisme: Vinaròs, capital estratègica del turisme 
familiar, verd i cultural. Calen més petits hotels.
Participació ciutadana: Engegar el Consell de Ciutat i el 
Consell Local d’Economia.
Treball: Borsa de treball per a aturats que completen el 
temps que manca per a subsidis, portar noves iniciatives 
emprenedores a Vinaròs, negociar la clàusula de 
vinarossencs a les noves indústries que arriben.
Indústria: Saber quin tipus d’indústria vull portar per a 
saber quin  tipus de polígon vull.
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Com defineix la política que s’ha dut a terme a 
Vinaròs durant el últims quatre anys? Per què?
He pogut vore dos cares de l’equip de govern. La 
primera els primers anys de legislatura quan tot 
anava bé mentre no contradeia el que deien i feien, 
i acceptaven aquelles propostes assumibles. La 
segona, quan el BLOC va començar a posar damunt 
de la taula argumentacions diferents als d'ells, 
quan la veu del BLOC es feia més contundent, quan 
volíem més per al poble la cosa va canviar, fins al 
punt que al març del 2010, es va decidir rebaixar 
les retribucions a tots i totes els regidors, inclòs 
l’alcalde (JRomeu cobrant 24.000€ anuals dels 
53.035'92€ que cobrava i JBalada cobrant 11.400€ 
dels 43.291'66€ més 12.241€ de S. Social). A partir 
d’aqui, l'equip de govern ha anat a la deriva, sense 
rumb ni ganes de treballar, atacant personalment 
totes les accions per part dels partits de l’oposició i 
deixant a Vinaròs amb el calaix dels diners buit. S’ha 
estat més pendent de sortir a les fotos i aparentar 
el que no és, que de treballar. 
Quines coses creu que s’han fet bé per part de 
l’equip de govern?
El BLOC ha fet una aposta per millorar i treballar 
pel poble donant suport a aquelles iniciatives que 
milloren la nostra ciutat. L’equip de govern ha estat 
en minoria i això ha facilitat que el BLOC puga 
comptar en les decisions que s’han aprovat. Cap 
partit a l’oposició ha aconseguit tantes coses per 
a Vinaròs i d’això ens en sentim contents i satisfets. 
S’han fet coses, però tampoc no hem deixat fer-ne 
unes altres, perquè no toca en aquestos moments.
I què considera que s’ha fet malament?
Des del PSOE i PVI no han sabut escoltar a la gent, 
als professionals, a les associacions i tampoc als 
treballadors de l’ajuntament. No saben negociar 
ni buscar el consens. No han sabut administrar els 
diners de tots, gastant-se diners que no tenen i 
deixant l’Ajuntament amb el calaix buit.
I en aquests propers quatre anys, a grans trets, 
segons vostè, quina és la línia política a aplicar?
S’ha d’aplicar una manera diferent de fer política, 
pensant més en les persones i no tant en sortir bé 
a la foto. S’ha de millorar el dia a dia del poble i 
solucionar els problemes el més aviat possible. 
Escoltar als pro fessionals, a les associacions i a 
la gent. Aplicar mesures d’austeritat en la gestió, 
eliminant sopars, invitacions a sopars, cotxes 
oficials, despesa en protocol i seguir amb la 
baixada de sous dels regidors/es i alcalde. 
En què es diferencia el seu partit dels altres que 
es presenten a les eleccions municipals?
En serenitat, diàleg, consens i responsabilitat. 

Semblen obvietats però fan molta falta. Han passat 
quatre anys des de que sóc regidor i ha estat una 
de les experiències més boniques. Però també 
decebedora pel talant que es respira al consistori. 
Afortunadament, he crescut com a persona. Confio 
en les persones que m’acompanyen en aplicar el 
projecte del BLOC, professionals en diferents 
àmbits, treballadors, persones que estimen la 
cultura, el medi ambient, la nostra llengua i les 
nostres tradicions, que saben què li fa falta al 
nostre poble. S’ha de fer una política en positiu, 
escoltar a tot el teixit associatiu que tenim, ells 
ens donaran les prioritats que s’han d’emprendre 
des de l’Ajuntament. La força la té la gent! S’ha 
d’aplicar l’austeritat en les despeses, no podem 
permetre que un alcalde invite amb diners de tots 
els vinarossencs a 54 persones a un sopar de gal·la. 
Cal ajudar i apostar per les empreses del poble, pel 
xicotet i mitjà empresari que és el que dóna feina 
a la gent. 
És preocupant o assumible l’endeutament del 
consistori?
L’endeutament és de més del 110%. Això suposa 
que el pròxim equip de govern haurà d’aplicar 
mesures d’austeritat en el dia a dia, en partides i 
esdeveniments que aquestos anys s’han gastat 
en diners de tots els vinarossencs. Una política 
d’estalvi en la llum dels carrers, despesa en telèfon, 
refrigeració, instal·lacions municipals, viatges i 
hotels, cotxes oficials (dos), aplicar el que faríem 
qualsevol persona en la nostra casa amb els nostres 
diners. A finals del 2011 l’endeutament serà d’uns 
25 milions d’euros, quan el pressupost aprovat per 
al 2011, és de 24 milions d’euros.
Com definiria la seua candidatura?
El BLOC per Vinaròs, gràcies a les 819 persones 
que a les eleccions del 2007 ens van donar el 
seu vot, ha estat present al consistori i jo com 
el seu representant. Han estat quatre anys 
d’aprenentatge en la política municipal i hem estat 
decisius. Som gent de Vinaròs, mirant d’aconseguir 
un futur millor i fer de la nostra ciutat un espai per 
a viure i relacionar-se. Som gent que xafa el carrer 
i que escolta a les persones, que pensa en els més 
desfavorits, en la gent gran, en els discapacitats. 
Gent compromesa amb la cultura, amb el medi 
ambient, amb les tradicions i la nostra llengua. 
Depenent dels resultats del seu partit, estaria 
disposat a arribar a un acord de governabilitat 
amb alguna altra formació? 
Al BLOC el trobaran tots els que vulguen treballar 
per Vinaròs. Amb un tarannà negociador, 
responsable i de consens. Em semblaria absurd 
que es deixessen de fer coses perquè les proposa 
un altre partit. I li asseguro que la gent del carrer 
no ho entendria. De totes maneres, som un partit 
assembleari i si m’està preguntant a qui recolzaríem 
per a alcalde, solament puc respondre-li que és 
una decisió que es prendrà en el seu moment. Som 
conscients que el nostre suport a Jordi Romeu va 
ser un error i que ens van enganyar. Això tampoc 
significa que recolzarem a Juan Bautista Juan. 
Madurarem la nostra decisió amb la promesa de 
fer el que en consciència siga millor per a la nostra 
ciutat, Vinaròs. 
Veu necessari revisar o canviar el Pla General 
d’Ordenació Urbana en aquesta pròxima 
legislatura?
Cal una nova planificació urbanística. Aplicar el 
consens i buscar l’assessorament dels professionals 
per millorar l’ordenació de les zones edificables i a 
protegir. Porto quatre anys convençut de tot això, 
amb professionals al meu costat, amb persones 

que veuen que s’ha de fer així. Desitjo que amb la 
participació del poble es puga arribar a aconseguir.
En cas d’accedir a l’Alcaldia, què faria amb 
el polígon industrial que es projecta a les 
Soterranyes?
Primer de tot aplicar la decisió dels 21 regidors 
representats al consistori on vam aprovar iniciar 
els estudis en les diferents del PGOU per ubicar el 
polígon industrial. Després paralitzar el projecte 
en les Soterranyes vistos els informes i la gran 
quantitat d’espècies, flora, fauna, patrimoni 
etnològic a protegir i la gran quantitat de diners 
que és necessari per urbanitzar aquest projecte, 
ara per ara, no hi ha finançament per enlloc, és 
impossible el seu desenvolupament, s’ha de ser 
realista i no donar falses expectatives. 
Quina seria la primera mesura que aplicaria 
com alcalde?
Posar en pràctica la política de baix cap a dalt, 
escoltant a la gent, i traslladant totes aquelles 
iniciatives i propostes que vénen per part de les 
associacions i veïns. Seguir fent la campanya de 
pressupost participatiu. Fer política en positiu, 
dedicant-me a solucionar problemes per millorar 
el nostre poble. Preservar Sòl de Riu, Aiguadoliva, 
Ermita i Soterranyes. Ajudar al xicotet i mitjà 
empresari i apostar per donar treball a les empreses 
d'aquí. Exigir més seguretat per a les zones rurals. 
Apostar per un Vinaròs accessible 100%, per aplicar 
la llei del 7% de les contractacions a l’Ajuntament 
de persones discapacitades, la reducció del 90% 
de l’IBI a famílies nombroses i reforçar la plantilla 
de persones que es dediquen a donar el Servei 
d’Atenció a Domicili, perquè hi ha persones majors 
que volen viure els seus últims anys a casa seua. 
Crear un local d’assajos per als grups de música, 
potenciar la música en valencià, vrear una via 
verda, carrils bici, un Museu, un Espai Jove, posar 
en valor el poblat iber i fer del solar del Convent de 
Sant Francesc un indret històric visitable.
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Una prioritat del seu partit en:
Urbanisme: Nova planificació.
Serveis: Pla d’asfaltat de carrer i camins rurals.
Benestar Social: Ampliar el Servei d’Atenció a Domicili
Educació: Un bon manteniment de les instal·lacions.
Cultura: Crear un museu i digitalitzar tots els documents.
Patrimoni: Fer visitable el convent de Sant Francesc i 
el Poblat Iber.
Esports: Escoltar i ajudar a tots els clubs esportius sense 
discriminació.
Medi Ambient: Protegir els entorns de Sòl de Riu, 
Cossis, Aiguadoliva i Soterranyes.
Hisenda/Economia: Austeritat en els comptes i 
eliminar despeses de protocol.
Governació: Contractacions a les empreses del poble i 
més seguretat al camp.
Comerç: Apostar per un comerç actiu i pel mercat.
Festes: Potenciar la música feta a casa nostra i les festes 
tradicionals.
Joventut: Escoltar-los i crear un espai on anar en temps 
de lleure.
Turisme: Potenciar el turisme cultural i difondre la 
nostra cultura.
Participació ciutadana: Posar les eines per a que siga 
efectiva la participació.
Treball: Crear tallers d’ocupació municipals i ajudar als 
emprenedors en la tramitació de la documentació.
Indústria: Planificar on la volem i quina volem.
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¿Como define la política que se ha llevado a 
cabo en Vinaròs durante los últimos cuatro 
años? ¿Por qué?
La política seguida por el PSOE-PVI con el apoyo 
del Bloc ha sido la política del despilfarro y el 
endeudamiento. Hemos visto como la deuda 
del Ayuntamiento ha pasado de 10 millones de 
euros a casi 30 millones de euros, una situación 
que condicionará notablemente durante los 
próximos años la gestión municipal. Se han 
gastado muchos millones en obras faraónicas 
o que para nada están aseguradas como es el 
posible polígono industrial. Por todo ello es 
por lo que desde el Partido Popular apostamos 
por una gestión austera y eficiente sin recortar 
ninguno de los servicios que se prestan desde el 
Ayuntamiento.
¿Qué cosas cree que se han hecho bien por 
parte del equipo de gobierno?
No es fácil encontrar algo que esté bien hecho 
y que haya supuesto una mejora en la calidad 
de vida. Los contenedores soterrados son 
una buena idea pero se ha quedado en una 
acción puntual porque no se han continuado 
instalando. La señalización ha mejorado durante 
esta legislatura pero siguen existiendo zonas 
donde brilla por su ausencia. Creo que al equipo 
de gobierno le ha faltado constancia en apostar 
por pequeñas cosas pero que mejoran la calidad 
de vida de las personas.
¿Y qué considera que se ha hecho mal?
Básicamente no escuchar a los partidos de 
la oposición siendo conscientes de que no 
disponían de la mayoría absoluta. Creo en el 
diálogo y en el consenso y por eso mi mayor 
compromiso será escuchar a todos y gobernar 
para todos sin exclusión. Si a partir del 22 de 
mayo soy el alcalde de Vinaròs escucharé todas 
las propuestas. No se pueden despilfarrar 
millones de euros en obras como el paseo o 
comprando fincas rústicas sin un consenso 
previo entre los partidos del Ayuntamiento.
¿Y en los próximos cuatro años, a grandes 
rasgos, según usted, cual es la línea política 
a aplicar?
La austeridad debe ser la máxima prioridad para 
no seguir endeudando más a los vinarocenses. 
La política debe convertirse en la solución a los 
problemas y por eso apostamos por políticas 
sociales que favorezcan el empleo, por ayudar a 
los emprendedores, por facilitar el acceso a las 

nuevas tecnologías, por potenciar el comercio, 
el turismo, la cultura y el deporte. Vinaròs tiene 
muchos ámbitos en los que debe mejorar y en 
todos ellos vamos a incidir para potenciarlos.
¿En qué se diferencia su partido de los otros 
que se presentan a las elecciones municipales?
La forma de entender la gestión municipal nos 
diferencia. El compromiso del PP con Vinaròs es 
el diálogo y la buena gestión, hechos que los 
ciudadanos ya pudieron comprobar durante los 
ocho años de gobierno del PP, en el que se redujo 
la deuda de 3.000 millones que heredamos del 
PSOE y la rebajamos hasta los 1.500 millones 
en apenas 8 años. Otros prometen estos días 
aquello que no han cumplido en ocho años, 
nosotros apostamos por un programa con 150 
medidas reales, realizables y que ayudarán a 
Vinaròs a recuperar el tiempo perdido en estas 
dos últimas legislaturas.
¿Es preocupante o asumible el endeudamiento 
del consistorio?
Es muy preocupante. Tenemos el mayor en-
deudamiento de la historia, alcanza el 127% de 
nuestros recursos cuando, por ejemplo, Benicar-
ló no llega al 48%. Esta situación hace impres-
cindible una gestión austera y aprovechando al 
máximo todos los euros que pueda ingresar el 
Ayuntamiento. Y esperemos que no pase como 
en el 95 en que nos encontramos demasiadas 
facturas en los cajones.
¿Cómo definiría su candidatura?
Es una candidatura con fuerza, preparada, 
ilusionada, con la experiencia adquirida en 
estos últimos cuatro años que nos ha enseñado 
como no hay que gobernar una ciudad. Desde 
el primer día seremos personas comprometidas 
y que lucharán cada una de ellas en su área por 
conseguir lo máximo para los vinarocenses.
¿Dependiendo de los resultados, su partido 
estaría dispuesto a llegar a un acuerdo de 
gobernabilidad con alguna otra formación?
El PP siempre está abierto a escuchar y llegar a 
acuerdos con el resto de las candidaturas, pero 
a estas alturas de la campaña lo único que está 
claro es que el pacto PSOE-PVI continuará si 
suman los concejales necesarios. Escucharemos 
a todos sobre la base de los programas e ideas, 
lo que tenemos claro es que no pactaremos con 
quien está más preocupado de su sueldo que del 
interés de Vinaròs.
¿Ve necesario revisar o cambiar el Pla 
General d’Ordenació Urbana en esta próxima 
legislatura?
Hemos anunciado que revisaremos el PGOU 
que tiene ya 10 años de vigencia. Vinaròs ha 
cambiado, la situación económica también y por 
eso es el momento de estudiar con calma los 
cambios que necesita el urbanismo de Vinaròs 
para hacerlo compatible con el medio ambiente, 
para dotar a Vinaròs de las infraestructuras 
necesarias y hacerlo crecer de forma ordenada.
¿En caso de acceder a la Alcaldía, qué haría 
con el polígono industrial que se proyecta en 
les Soterranyes?
En Soterranyes no hay ningún polígono 
industrial, solamente algunas fincas rústicas 
compradas aleatoriamente. Apostamos por 
el suelo industrial público, pero la ubicación 
de Soterranyes no nos parece la adecuada. Es 
el momento de que entre todos los partidos 

se decida la mejor ubicación para un futuro 
polígono que es imprescindible y desde el 
Partido Popular, si soy alcalde, estoy dispuesto a 
liderar esa mesa de debate tan necesaria para el 
futuro de Vinaròs.
¿Cual sería la primera medida que aplicaría 
como alcalde?
Serán varias medidas que tomaremos en los 
100 primeros días y que marcarán el rumbo a 
seguir en los próximos cuatro años. En materia 
social vamos a instaurar un comedor social 
para los más necesitados; en empleo vamos 
a reducir la burocracia y crear una bolsa de 
trabajo municipal, vamos a fraccionar el pago de 
impuestos y a aumentar la seguridad ciudadana 
tanto en la ciudad como en el mundo rural.
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Una prioridad de su partido en:
Urbanismo: Apostamos por una revisión del PGOU y 
por conseguir aquellas infraestructuras vitales como la 
variante de la N-340, de la N-232 y N-238.
Servicios: Trabajaremos para que Vinaròs sea una 
ciudad limpia.
Bienestar Social: La residencia de la tercera edad 
es nuestro mayor compromiso en esta legislatura. 
Crearemos la Concejalía de Discapacidad.
Educación: La construcción del colegio Jaume I.
Cultura: Hacer que la cultura sea un elemento trans-
versal, apostando por acercarla desde el Ayuntamiento a 
todas las personas. 
Patrimonio: Aprovechar la “Luz de las imágenes” 
para establecer un plan rector de recuperación de todo 
nuestro patrimonio.
Deportes: Es imprescindible mejorar los accesos a la 
ciudad deportiva para que se pueda legalizar.
Medio Ambiente: Apostamos por recuperar zonas 
como Sòl de Riu que el gobierno central ha olvidado en 
los últimos 8 años.
Hacienda/Economía: Un plan de austeridad y 
contención del gasto para reducir la deuda astronómica 
que heredará la futura corporación.
Gobernación: Mejorar la seguridad ciudadana con un 
aumento de la plantilla de la Policía Local.
Comercio: Ayudar a los emprendedores para que 
Vinaròs vuelva a ser el centro comercial de nuestra 
comarca.
Fiestas: Potenciar la comisión de fiestas y que Vinaròs 
vuelva a disfrutar de unas fiestas potentes pensadas para 
todos los sectores de edad.
Juventud: Una nueva zona de ocio nocturno es vital 
para nuestra ciudad y conseguir que Vinaròs sea de nuevo 
sede de los cursos de verano de la Xarxa Vives.
Turismo: Impulsar una verdadera política turística que 
impulse este sector básico para nuestra economía y 
por ello respaldaremos al sector que es quien mejor lo 
conoce.
Participación Ciudadana: Crearemos el Consell Local 
de Participació Ciutadana para que realmente exista la 
participación de los ciudadanos.
Trabajo: Es el primer objetivo. Ayudas a los 
emprendedores y a las empresas que creen puestos de 
trabajo. Reduciremos al mínimo la burocracia para crear 
nuevas empresas.
Indústria: Conseguir que Vinaròs tenga suelo industrial 
público de verdad y no solamente en la ficción.
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Com defineix la política que s’ha dut a terme a 
Vinaròs durant el últims quatre anys? Per què?
Durant els últims quatre anys hem dut a terme 
una política alhora atrevida i responsable, capaç 
de donar respostes concretes a les problemàti-
ques i necessitats de la ciutat de Vinaròs. Hem 
treballat no sols per al present, sinó també per 
al futur, per garantir un desenvolupament sos-
tenible de la ciutat en els seus principals àmbits 
econòmics. Els esforços s’han centrat en desen-
volupar projectes capaços de crear ocupació, i 
de garantir d’altres per al futur. Projectes com 
el Centre del Coneixement, el Mercat Municipal, 
el polígon industrial de les Soterranyes, o el Pas-
seig Marítim, conformen el futur de Vinaròs.
Hem dut a terme una política en positiu, capaç 
de donar resposta a les necessitats del ciutadans 
i ciutadanes de Vinaròs, en contraposició a la 
política del no, falta de propostes i continguts, 
desenvolupada pel Partit Popular.

Quines coses creu que s’han fet bé per part de 
l’equip de govern?
Hem volgut treballar sempre des del consens 
i la participació ciutadana. Un bon exemple 
d’això és el Mercat Municipal, el projecte del 
qual s’ha anat adaptant a les necessitats plan-
tejades pels propis venedors. Hem tractat en 
tot moment de donar respostes a les neces-
sitats de la ciutat, i el que és més important, 
a les necessitats dels ciutadans i ciutadanes. I 
per damunt de tot, hem tingut una visió de fu-
tur del que volem que siga Vinaròs: una ciutat 
moderna, capdavantera, capaç de mirar amb 
força els reptes de futur, però amb l’orgull de 
no oblidar mai la nostra història.

I què considera que s’ha fet malament?
Hem navegat a contracorrent, sota el vent de 

la independència d’un Ajuntament d’un color 
polític diferent al regnant a la Diputació i a la 
Generalitat. Hem trobat a faltar en tot moment 
el recolzament del que haurien de ser les nostres 
institucions més properes. Tot i això, hem estat 
capaços de suplir aquest buit per importants 
ajudes econòmiques del govern central, que 
han permès, junt a l’esforç econòmic assumit 
per l’Ajuntament, continuar avançant.

I en aquests propers quatre anys, a grans trets, 
segons vostè, quina és la línia política a aplicar?
Continuar treballant amb els projectes que ja 
estant desenvolupant-se actualment i que estant 
configurant una nova ciutat. Continuar tocant 
de peus a terra, assumint reptes que tinguem a 
l’abast, deixant de banda els castells a l’aire, tant 
fàcils de dibuixar en la imaginació i impossibles 
de portar a terme. Volem continuar contruïnt un 
Vinaròs de realitats concretes i tangibles, proper 
als ciutadans i ciutadanes, i per damunt de tot 
estretament vinculat als seus habitants, que són 
els que conformen veritablement la ciutat.

En què es diferencia el seu partit dels altres que 
es presenten a les eleccions municipals?
Durant els últims quatre anys, hem demostrat 
la nostra capacitat de treball i dedicació vers 
la ciutat. Vinaròs està canviant i ho esta fent a 
un ritme trepidant, al ritme que marquen les 
noves circumstàncies econòmiques, les noves 
necessitats. Hem de posicionar-nos al capdavant 
per tal de sortir amb avantatge quan sone el 
tret de sortida. Som un formació política amb 
una llarga trajectòria de servei a la ciutat. Som, 
en definitiva, una aposta de futur, de diàleg, de 
compromís, d’honestetat, d’entusiasme, etc.

És preocupant o assumible l’endeutament del 
consistori?
Tenint en compte l’enorme volum de projectes 
realitzats durant aquests quatre últims anys, i 
l’escassa aportació econòmica arribada des de 
les institucions provincial i autonòmica, l’en-
deutament de l’Ajuntament no és per a res pre-
ocupant. Si alguna cosa hem tingut clara aquest 
equip de govern és no estirar més el braç que la 
mànega. Una bona mostra són els pressupostos 
aprovats per a l’any 2011. Uns pressupostos de 
contenció i responsabilitat econòmica. 

Com definiria la seua candidatura?
Una candidatura fresca, jove, entusiasta, de 
renovació, carregada de saba nova, però sense 
oblidar l’experiència de tants i tants anys treballant 
per la ciutat de Vinaròs. Sense cap mena de dubte 
una candidatura de futur.

Depenent dels resultats, el seu partit estaria 
disposat a arribar a un acord de governabilitat 
amb alguna altra formació? 
Sens cap mena de dubte el PSPV-PSOE és, en 
aquests moments, l’única formació política amb 
capacitat d’aglutinar una majoria de progrés a la 
nostra ciutat. Així ho entenem i així ho portarem 
endavant si es dóna la situació electoral que així o 
requerisca.

Veu necessari revisar o canviar el Pla General 
d’Ordenació Urbana en aquesta pròxima 
legislatura?
El Pla General d’Ordenació Urbana s’ha de 
modificar atenent a les demandes dels ciutadans 
i ciutadanes, mitjançant un fòrum ampli de 
participació, capaç de garantir, d’una banda, els 
drets adquirits pels propietaris, i d’una altra, les 
noves necessitats de la ciutat.

En cas d’accedir a l’Alcaldia, què faria amb 
el polígon industrial que es projecta a les 
Soterranyes?
Amb tota rotunditat, continuar endavant, com ho 
estem fent en aquests moments. És, sens cap mena 
de dubte, un dels projectes que garantiran el futur 
de la nostra ciutat, de la nostra competitivitat, 
posicionant Vinaròs en una situació privilegiada 
dintre de l’àmbit de l’arc Mediterrani. El polígon 
industrial de les Soterranyes és part del futur de la 
nostra ciutat.

Quina seria la primera mesura que aplicaria 
com alcalde?
Aplicar la mateixa fórmula que aquest últims 
quatre anys: treballar, treballar i treballar.

E l e c c i o n s  M u n i c i p a l s  2 0 1 1 J o r d i  R o m e u

Una prioritat del seu partit en:
Urbanisme: Revisió del PGOU, rehabilitació del casc antic
Serveis: Revisió del contracte de neteja i recollida 
d’escombraries i ampliació i habilitació de zones 
d’estacionament.
Benestar Social: Posta en marxa del Centre de Dia i 
Residència i Centre Especial d’Empleo.
Educació: Escola Oficial d’Idiomes, construcció del cinquè 
col·legi i guarderia.
Cultura: Circuit d’escenaris (JJ cinema, Auditori, Centre 
del Coneixement, c. Sta Rita).
Patrimoni: Recuperació del poblat ibèric i continuar la 
restauració de l’església parroquial i centre d’interpretació 
Serra de l'ermita.
Esports: Piscina municipal i completar instal·lacions de la 
ciutat esportiva.
Medi Ambient: Restauració abocador municipal i rutes 
verdes de Sant Carles de la Ràpita a Benicarló (ramal 
Vinaròs).
Hisenda/Economia: Pla d’austeritat i continuar 
rebaixant deute.
Governació: Estudi de mobilitat urbana. Increment de la 
vigilància rural.
Comerç: Apertura del mercat municipal com a 
dinamitzador del centre comercial de la ciutat.
Festes: Creació espai dotacional Fira i Oci. Bono Vinaròs nit
Joventut: Local d’assajos. Reclamar l’Escola Oficial 
d’Idiomes.
Turisme: Potenciar la nostra ciutat en base a la oferta 
gastronòmica “Saborea España”, turisme familiar i rutes 
ecològiques i culturals.
Participació ciutadana: Consell de savis. Oficina única.
Treball: Centre Especial d’Empleo, Centre del Coneixement 
(vivers d’empreses) i plans ocupacionals.
Indústria: Polígon industrial i projecte Castor.

www.vinarosnews.netwww.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 
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Com defineix la política que s’ha dut a terme a 
Vinaròs durant el últims quatre anys? Per què?
Una política enredada, confusa i múrria. Una 
política que no ha beneficiat en absolut al bon 
desenvolupament del poble i al benestar de la 
ciutadania. I d’això en tenim molts exemples.
Aquest comportament ha estat degut en gran 
mesura al gran afany del Partit Popular per 
recuperar la cadira i l’equip de govern per no 
deixar-la, fent pactes amb qui sigui i com sigui.
I en això també ha contribuït en gran part el BLOC amb 
la seva política de no saber on està i amb qui està.
 Quines coses creu que s’han fet bé per part de 
l’equip de govern?
L’equip de govern, com es diu vulgarment “ha anat 
fregint i menjant”. S’han fet algunes coses que 
el mateix funcionament de l’Ajuntament els ha 
impulsat perquè s’anessen fent.
Nomes hagués faltat que s’haguessen quedat es-
tancats en temes que són d’obligat funcionament.
I què considera que s’ha fet malament?
Considero que la forma de governar i de fer 
política s’ha fet malament. S’ha estat més pendent 
de l’oposició i en debatre la seva postura i 
plantejaments, oblidant-se de temes essencials del 
poble i la ciutadania.
No s’ha tingut en compte l’opinió, ni s’ha donat 
participació en temes essencials i d’interés, ha 
faltat informació i participació.

I en aquests propers quatre anys, a grans trets, 
segons vostè, quina és la línia política a aplicar?
En aquests propers quatre anys la línea política a 
seguir sens cap mena de dubte i amb tot l’esforç 
serà la política econòmica i laboral. Sense deixar 
de banda altres temes d’interés necessitats per a 
Vinaròs, com la sanitat, polítiques socials, cultura, 
joventut urbanisme…
En què es diferencia el seu partit dels altres que 
es presenten a les eleccions municipals?
El nostre partit es diferencia en temes essencials 
i concrets d’altres partits com és la corrupció i la 
transparència.
És preocupant o assumible l’endeutament del 
consistori?
L’endeutament del consistori és preocupant. I 
més quan estem passant per una situació difícil 
i complicada, i això resta en molt els ingressos 
econòmics municipals i fa més difícil l’assumir un 
deute elevat com el que pateix el nostre municipi.
I a Esquerra Unida no li val que es digui que tots els 
municipis de l’Estat espanyol estan en la mateixa 
situació.
La situació del municipi de Vinaròs és la que és i 
el deute és el que és, i cal buscar les millors i més 
ràpides solucions a aquesta situació.
Com definiria la seua candidatura?
 La candidatura d’Esquerra Unida la defineixo com 
una candidatura de gent del poble i per al poble.
Una candidatura de gent compromesa amb les 
necessitats i mancances del nostre poble. 
Una candidatura de gent amb il·lusió i ganes de 
treballar per al seu poble
Depenent dels resultats el seu partit, estaria 
disposat a arribar a un acord de governabilitat 
amb alguna altra formació? 
Esquerra Unida estaria disposada a arribar a acords 
de governabilitat amb qualsevol formació que 
estigués disposada a acceptar i desenvolupar el 
programa d’Esquerra Unida.
Veu necessari revisar o canviar el Pla General 
d’Ordenació Urbana en aquesta pròxima 
legislatura?
Esquerra Unida veu necessari revisar el Pla General 
d’Ordenació Urbana. La ciutadania de Vinaròs ja ha 
comprovat en alguns temes realitzats d’aquest pla, 
i tots sabem quines han estat les seues negatives 
conseqüències per al poble i la ciutadania. Abans 
d’arribar a executar alguns més recabats en el 
mateix pla i seguir pagant les conseqüències, és 
imprescindible la seva revisió i modificació.
En cas d’accedir a l’Alcaldia, què faria amb 
el polígon industrial que es projecta a les 

Soterranyes?
Esquerra Unida segons els informes als quals ha 
tingut accés, i les informacions i investigacions 
recollides, no està d’acord en la ubicació del 
polígon industrial a les Soterranyes.
Per tal motiu, i en cas d’accedir a l’Alcaldia, miraria 
la possibilitat més factible tant econòmica com 
d’ubicació per a un futur polígon industrial a 
Vinaròs.
Quina seria la primera mesura que aplicaria 
com alcalde?
Tot esclar, amb el màxim estudi, diàleg i consens 
de totes les parts interessades i afectades. 

E l e c c i o n s  m u n i c i p a l s  2 0 1 1M a n u e l  V i l l a l t a

Una prioritat del seu partit en:

Urbanisme: Revisar el PGOU segons les necessitats i 
exigències del poble.
Serveis: Mantindre i millorar els serveis públics bàsics i 
gratuïts
Benestar Social: Lluitar i reivindicar a tots els nivells la 
millora dels mateixos en totes les àrees.
Educació: Esquerra Unida aposta per una educació 
integral al servei de les persones i no del mercat.
Cultura: Garantitzar el seu funcionament i 
desenvolupament amb totes les seues necessitats  i 
problemes resolts.
Patrimoni: Mantindre, millorar i augmentar el patrimoni 
municipal.
Esports: Fomentar els esports en tots els seus àmbits.
Medi Ambient: Aconseguir espais públics accessibles 
per a totes les persones, sobretot a aquelles amb més 
dificultats.
Hisenda/Economia: Aconseguir un finançament ampli, 
suficient i autònom.
Governació: Crear les infraestructures que faciliten el seu 
millor funcionament.
Comerç: Incentivar amb totes les mesures possibles 
l’ajuda i el recolzament per a incentivar el mateix.
Festes: Crear els mitjans oportuns i necessaris per a que 
siga el poble el que programe les seves pròpies festes.
Joventut: Buscar alternatives amb la participació i 
elaboració dels joves.
Turisme: Apostar per un turisme familiar com a una 
alternativa.
Participació Ciutadana: Un Ajuntament accessible a 
tots i a totes.
Treball: Buscar les solucions per a la creació de llocs de 
treball.
Indústria: Crear i aplicar condicions per al manteniment 
de les empreses existents i la creació d’altres de noves. 

Sempre actualitat,
 sempre www.fotospai.com
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Preguntes que fa l'Associació al Sr. alcalde en el Ple de l'Ajuntament de Vinaròs del dia 10 de maig de 2011

Un cambio imprescindible para VinaròsToca remontada 

Asociación Cívica Raimundo d’Alós

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org

Esports

OPINIÓ 

En Esquerra Unida apostem per 
un compromís amb el foment de 
l’esport com a mitjà per l’educació 
en valors i millora de la salut i la 

qualitat de vida de la ciutadania.
L’esport permet la participació i la integració de 
persones sense cap distinció.
Esquerra Unida es compromet a promoure les 
activitats físiques i esportives al municipi, dotant-
los d’un caràcter plural i popular per a tots els 
sectors de la població i servint de suport als 
discapacitats, joves, gent gran…
L’esport juga un paper molt important en la societat. 
A més d’afavorir una millor qualitat de vida i salut 
dels ciutadans, ja que cada euro invertit en l’esport 
vol dir que hem estalviat 5 euros en sanitat.
Des d’Esquerra Unida promourem que l’Ajunta-
ment elabori programes que generalitzen la pràc-
tica esportiva dels veïns i veïnes, afavorint així la 
convivència en la pràctica esportiva, així com pro-
moure l’esport des de totes les possibilitats: des del  
temps lliure, des de la salut, des de l’educació o, fins 
i tot, des de la diversió i l’espectacle.
Proposem la gestió pública de l’esport municipal 
per a donar un servei de qualitat i eficiència 
que garanteixi que els serveis i les instal·lacions 
compleixen els objectius pel quals s’han creat i 
atenen les demandes dels ciutadans.
Fomentar l’esport en totes les edats i l’abast de tot 
el món amb instal·lacions adequades i gratuïtes.
Promocionar l’esport propiciant jornades on es 
practiquen diferents esports.
Posar l’esport al servei  de la ciutadania, sent asse-
quible a totes les economies, amb plans d’ajuda als 
més necessitats.
Programes d’integració mitjançant l’esport de col-
lectius amb necessitats especials com discapaci-
tats, joves amb problemes, immigrants…
Organitzar esdeveniments esportius (competicions 
municipals i comarcals) on participin les entitats 
esportives: clubs, escoles, etc., i des d’on es 
promocioni el joc no competitiu.
Crear el Consell Municipal d’Esport, on participe 
tant l’Ajuntament com les entitats municipals 
relacionades amb l’esport, amb la finalitat de 
dissenyar i col·laborar en el Pla Anual de l’Esport 
en el municipi.
Desenvolupar projectes que fomentin el turisme 
relacionat amb la pràctica esportiva compatible 
amb la conservació del medi natural, i serveix 
de coneixement i manteniment del patrimoni 
natural del nostre municipi: rutes de senderisme 
degudament assenyalades.
Aquestes són algunes de les mesures proposades 
per Esquerra Unida per al desenvolupament, 
promoció i utilització de l’esport a la nostra ciutat.

Esquerra Unida 

Efectivamente. Toca remontar las encuestas 
que auguran un triunfo del PP en la Comunitat 
Valenciana. Aunque para muchos parezca una 
aberración que el PP obtenga mayoría absoluta, 
lo cierto es que a pesar de imputados, implicados, 
Gurtel, Brugal, Camps, Fabra, Rus -ese que 
inauguró un párquing y al ser preguntado por 
donde accederían los discapacitados, contestó 
que pondrían unas correas, -a pesar del Bigotes y 
sus regalos a la cúpula valenciana, de el "padrino" 
Correa y la posible financiación ilegal del PP, 
repito, a pesar de todo el vergonzoso espectáculo, 
lo cierto es que el votante pepero acudirá en 
tromba a apoyar a toda esta manada de inútiles, 
sin importarles si han saqueado o no las arcas 
valencianas pagadas por todos nosotros. A la 
derecha, a sus votantes, no les afecta la corrupción 
y por conocido, no debe de cogernos por sorpresa 
que sigan confiando en presuntos malechores. 
Siendo esto lamentable, no lo es menos que la 
izquierda no reaccione como debería hacerlo. 
Acudiendo sin fisuras a las urnas a castigar a 
quien lo único que ha hecho por nosotros es 
avergonzarnos de ser gobernados por semejantes 
elementos. Nadie que se sienta de izquierdas, 
gente amante del progreso, de la honradez, de la 
dignidad política, debe quedarse en casa. Por eso 
decía que toca remontar y se puede conseguir si 
consideramos que nuestro voto sumará al de otros 
que piensan como nosotros. Cuando la izquierda 
sale a la calle, es difícil que la derecha corrupta 
pueda ganar. De nosotros depende seguir viviendo 
en un cortijo en donde el cacique, desquiciado amo 
y señor, siga siendo impune a todos sus desmanes. 
Acabemos con el ordeno y mando. Con la 
vergüenza de Canal 9, hecha a imagen y semejanza 
del cacique y del PP. Acordémonos de cuando 
no podíamos acudir a las urnas y no dejemos de 
hacerlo ahora que de nosotros depende quien nos 
gobierne. Ante la corrupción, honradez. Contra la 
vergüenza, dignidad. Vayamos a votar honradez y 
dignidad. Si lo hacemos, podemos dar la vuelta a 
las encuestas. Nada es imposible. Lo mismo ocurre 
en Vinaròs. Nuestra ciudad siempre ha sido de 
izquierdas y progresista. Vinaròs no ha cambiado. 
A pesar de comprender las difíciles circunstancias 
por las estamos pasando, no soy una excepción, no 
debemos caer en el desánimo. La derecha, ese PP 
votado por la extrema derecha en buena cantidad, 
no nos va a sacar por arte de magia de este pozo. Al 
contrario, perderemos en bienestar social, sanidad, 
educación y cuantas cosas son indispensables 
para la convivencia diaria. Así que, conciudadanos 
de izquierdas, acudamos en bloque a las urnas y 
elijamos lo mejor para Vinaròs. Y lo mejor es PSOE.

Sebastian Bordes Giner

Bona nit: 
Avui no farem 
preguntes, avui 

les guardarem per al proper Ple, avui farem un 
petit escrit de comiat d'aquesta corporació.
En aquestes poquetes línies volem agrair l'atenció 
amb què han escoltat les nostres preguntes, 
repetim, les que han escoltat. Algunes les han 
respost, altres (menys) les han resolt, però moltes 
s'han quedat en l'oblit.

Tot i això, reconeixem l'esforç que els representa 
a tots creure en una veritable participació 
ciutadana, on hagen d'escoltar mes rere mes 
unes peticions de gent que volem implicar-nos 
en l'esdevindre del poble, que recollim la veu dels 
veïns i les traslladem a vostès perquè les tinguen 
a bé de respondre-les i resoldre-les si és el cas.
Desitjar-los sort a tots, als qui acaben el mandat 
i als que siguen escollits novament, i dir-los 
que tal com anunciàvem al començament, ens 

tindran presents en aquesta sala i amb aquestes 
preguntes.
Per acabar, recordar-los que cal desenvolupar 
del tot l’ordenança municipal de Participació 
Ciutadana anomenant el Defensor del ciutadà 
i demanar-los, així mateix, que aquesta 
participació ciutadana siga una assignatura 
preferent en el proper equip de govern, que la 
fomenten i que busquen una major participació 
de la resta del poble.

informa:

EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

Dissabte 21 de maig, dia de reflexió de les 
eleccions municipals i autonòmiques, no 
es publicarà cap escrit dels partits polítics 
ni tampoc cap opinió de caire polític i /o 
electoralista, ni qualsevol tipus de publicitat 
relativa a les eleccions.

El  22 de mayo estamos llamados 
a las urnas.  Las personas que vi-

vimos, trabajamos y amamos a Vinaròs  hemos de 
apostar por un cambio de nuestros gobernantes, 
un cambio que en estos momentos es imprescin-
dible para nuestra ciudad.
Desde nuestra Asociación Cívica hacemos un 
llamamiento al cambio político, al cambio en las 
formas y en el fondo, para mejorar e impulsar 
nuestra sociedad hacia unas políticas que 
de verdad solucionen los problemas reales y 
tangibles de las personas.
Sabemos cómo son y lo mal que han gestionado 
los gobiernos del PSOE-PVI, apoyados por el BLOC. 
Por eso estamos seguros que para nada son los que 
Vinaròs necesita en estos momentos. Apostamos 
por otro Vinaròs, por otro proyecto de ciudad 
centrado en las pequeñas cosas, en los detalles 
que son capaces de conseguir que una ciudad 
se convierta en una gran ciudad. La prioridad en 
estos momentos es combatir el paro y reducir la 
deuda municipal y eso no pueden hacerlo quienes 
precisamente han creado estos problemas. ¡Quien 
crea el problema no puede ser la solución!
Tras escuchar a todos los candidatos, leer sus 
programas electorales, ver sus equipos   y hacer 
balance de   los ocho años de PSOE-PVI, creemos 
que ha llegado el momento de cambiar el rumbo y 
poner orden en las cuentas municipales. Por lo que 
decimos abiertamente que apoyamos el cambio 
que representa el equipo del Partido Popular, 
que ya demostró en el 1995 que sabía hacerlo y 
pensamos que es el  partido  que encarna la mejor 
opción posible de entre todas.
Quizás algunos acusarán a partir de ahora a 
nuestra Asociación de todos los males pasados, 
presentes y futuros,   pero hemos decidido hacer 
pública nuestra opinión que es tan válida como 
la de aquellos que opinan lo contrario. Vinaròs 
no es ideológicamente territorio exclusivo de 
nadie, como algunos pretenden hacer creer. 
Vinaròs necesita un cambio, y por eso nuestro 
apoyo y confianza será, como Asociación Cívica de 
personas libres e iguales, para el Partido Popular.
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Imatges de l'enganxada de cartells

El Partit de Vinaròs Independent (PVI) está 
realizando esta campaña electoral una fuerte 
apuesta por los jóvenes. Un primer acto 
cuando menos, curioso, es la celebración 
de la denominada “Fiesta sin mitin” que han 
programado para el 14 de mayo a partir de 
las 20 horas en la carpa jove, con actuaciones 
de grupos y DJ de la localidad. La dirección 
del partido también ha confiado en jóvenes 
vinarocenses para la confección de la 
campaña, además de acercar al partido a las 
nuevas tecnologías, modernizar su imagen 

corporativa e incluso su canción electoral con 
vistas a los comicios del próximo 22 de mayo. 
El integrante del grupo Comal Cool, Héctor 
Reina, ha sido el encargado de modernizar 
la canción electoral del PVI con arreglos más 
cuidados, más guitarra y la incorporación 
de batería. Los coros, que antes los hacían 
integrantes de la candidatura, los ha realizado 
una coral.
El partido también ha presentado varios 
videos cortos que han sido realizados por 
Txema Grau y Marc Prades. 

El PVI apuesta por los jóvenes para su campaña electoral 
X. Flores
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El PP de Vinaròs ha explicado esta semana sus 
propuestas en materia de seguridad ciudadana. 
Mar Medina enumeró algunas de estas propues-
tas recogidas en el programa electoral, como 
son un aumento del número de policías locales, 
un plan de seguridad en comercio y turismo, po-
tenciar el voluntariado de Protección Civil, el in-
cremento de la vigilancia rural y exigir la puesta 
en marcha de la comisaría administrativa. 
En materia de tráfico, los populares apuestan 
por realizar un estudio de la circulación, poten-
ciar el transporte público y el parque de bicicle-

tas. Por otro lado, en el apartado medioambien-
tal, los populares apuestan por realizar el parque 
del Camí Fondo, la ejecución de las zonas verdes 
pendientes o la mejora de la limpieza del casco 
urbano, entre otras.
En materia deportiva, Luis Adell destacó algunas 
de las prioridades, entre ellas completar la ciudad 
deportiva con la piscina municipal y resolver 
los accesos a este complejo deportivo, además 
de la creación de un carril lúdico-deportivo en 
dirección a la ermita o el fomento de deportes 
náuticos, entre otras.

El PP apuesta por un incremento de efectivos de la Policía Local

El presidente del Partido Popular de la Comunidad 
Valenciana  y  candidato a la presidencia de 
la Generalitat, Francisco Camps, estuvo el 
miércoles en Vinaròs donde participó en un 
miting en el auditorio municipal, para apoyar la 
candidatura encabezada por Juan Bautista Juan. El 
candidato por el PP vinarocense, tras destacar las 
inversiones de la Generalitat, reivindicó algunas 
inversiones pendientes de ejecutar por parte de la 
administración autonómica en Vinaròs y arrancó 
de Camps el compromiso de hacer realidad para 
la próxima legislatura “como mínimo el quinto 
colegio, el auditorio y el segundo centro de salud”.
Camps, que se solidarizó con la tragedia vivida 
en Lorca, apuntó que con una Diputación, 
una Generalitat y una ciudad como Vinaròs 
gobernadas por el PP “se pueden hacer muchas 
cosas, más aún cuando estamos a punto de que 
el presidente del gobierno de España también sea 

del Partido Popular”. Y alabó la figura de Juan y su 
candidatura. “Confío en Juan, en su candidatura y 
en su proyecto”, indicó, subrayando que “la suma 
de proyectos nunca sale bien y Vinaròs se merece 
un gobierno estable”.
Por su parte, el presidente provincial del PP, Carlos 
Fabra, se mostró convencido de que en Vinaròs el 
PP alcanzará la mayoría absoluta, con 12 concejales 
y, entre otras cosas, reivindicó el agua del Ebro y 
responsabilizó al gobierno socialista de los cinco 
millones de parados.
Juan Bautista Juan fue el primero en intervenir, 
destacando algunas claves de su programa electoral 
y apuntando que los populares apostarán por una 
política de austeridad sin reducir prestaciones a 
los ciudadanos y por “poner el ayuntamiento al 
servicio de las personas”. También destacó que la 
creación de empleo es una de sus prioridades. El 
candidato popular criticó el gobierno del PSOE y el 

PVI. “La primera legislatura fue la del despilfarro, y 
la segunda la del endeudamiento”, aseguró.
En este mítin central del PP en Vinaròs también 
estuvo un buen número de consellers de la 
Generalitat, como Paula Sánchez León, Vicente 
Rambla, Alejandro Font de Mora y Manuel Cervera.

Camps promete a Juan el quinto colegio, el auditorio y el segundo centro de salud

Se buscan naves para carrozas de Carnaval
Tel. 615 81 94 69
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El PSPV-PSOE de Vinaròs proposa la revisió del Pla 
General d’Ordenació Urbana (PGOU) argumentant 
que “després de 10 anys de vigència, l’evolució 
de Vinaròs ha estat un fet ben evident, amb nous 
plantejaments urbanístics derivats de noves infra-
estuctures territorials: A-68, variant de la N-340 i la 
posta en marxa de la Planta gasista Castor, la remo-
delació del Port i la revitalització del projecte del 
Corredor Mediterrani en ferrocarrils”.
Segons els socialistes, aquests són, entre d’altres 
motius, suficients per portar com un punt del pro-

grama electoral aquesta revisió “en base a les con-
clusions derivades d’un ampli debat per part d’un 
fòrum ciutadà” .
Altres accions i propostes en matèria urbanísti-
ca són la revitalització del centre històric, el Pla 
Especial de l’Ermita, el projecte del Centre Cívic i 
urbanització de l’antic Convent de Sant Francesc i 
la renovació de dotacions urbanístiques entre d’al-
tres dels carrers Doctor Fleming, Sant Pasqual, c/ 
Locella i Cruz , Remei, Sant Gregori, Convent, Jose 
Mª Salaverria i Santa Bàrbara.

El PSPV-PSOE proposa la revisió del Pla General 
d’Ordenació Urbana entre d’altres propostes en 
matèria d’urbanisme

Los candidatos del PSPV-PSOE a la Alcaldía de los 
municipios de Vinaròs y Benicarló, Jordi Romeu y 
Charo Miralles, comparecieron la pasada semana 
en la sede socialista de Vinaròs, junto al diputado 
Antonio Torres, para participar en una reunión 
sectorial con colectivos relacionados con la ley de 
dependencia y dar a conocer sus propuestas en 
materia de bienestar social.

Romeu recordó que Vinaròs apostó por invertir 
toda la cuantía del segundo Plan E al área so-
cial, con la realización de un Centro Especial de 
Empleo para discapacitados, cuya gestión dijo 
que sería mayoritariamente municipal y estaría 
avalada por Cocemfe, con quien se está traba-
jando. Éste será uno de los proyectos por los 
que los socialistas vinarocenses apuestan para 
poner en marcha la próxima legislatura, ade-
más del Centro de Día y Residencia de la tercera 
edad para mayores dependientes o la inclusión 
de nuevos servicios en la tarjeta dorada, entre 
ellos algunos medicamentos que no incluye la 
Seguridad Social. 
Por su parte, Charo Miralles, apuntó que la intención 
de los socialistas benicarlandos es conseguir que 
sea la Generalitat, y no el Ayuntamiento como 
hasta ahora, la que se haga cargo de la residencia 
para discapacitados profundos dado que es de 
ámbito comarcal. La puesta en marcha de un 

transporte adaptado las 24 horas del día, un plan 
de accesibilidad integral para el municipio y la 
construcción de un nuevo Centro de Día, además 
de la puesta en marcha de un segundo centro de 
la tercera edad, son otras de las propuestas en 
bienestar social apuntadas por Miralles.

Ley de la Dependencia
Por otro lado, Torres acusó a la Generalitat Valenciana 
de “hacer caja” con la Ley de la Dependencia, 
asegurando que durante los primeros meses de 
aplicación de la ley, la administración autonómica 
“sólo tramitó los expedientes de personas que 
ya recibían atención en residencias, con el fin de 
hacer caja con las ayudas".
Torres, que también dijo que la Generalitat “ha 
practicado un boicot” a esta ley durante los cuatro 
años en que está en vigor y que, por ello, un total 
de .200 ciudadanos de la provincia se están viendo 
privados en estos momentos de las ayudas.

ESPECIAL ELECCIONS

Los socialistas de Vinaròs y Benicarló exhiben sus propuestas en materia de Bienestar Social

El PSPV-PSOE  acusa a la Generalitat de “boicotear” la ley de la dependencia  y 
“hacer caja” con ella 

El PSPV-PSOE ha recordado en Vinaròs los 
“incumplimientos” de la Generalitat en materia 
sanitaria. El diputado Ignacio Subías indicó que los 
populares “no pueden solucionar estos problemas 
porque no los reconocen”, apuntando que “según 
el PP no hay listas de espera importantes” y 

acusando a la Generalitat de querer “privatizar 
progresivamente el sistema sanitario, lo que llevará 
a una falta de equidad ciudadana”.
Subías aseguró que el gobierno de la Comunidad 
Valenciana gasta 200 euros menos por habitante 
y es la que tiene menor número de camas por 
habitante de España. Respecto a la provincia, dijo 
que en Castellón faltan unas 600 camas para estar 
en la media estatal, y en Vinaròs 300 para alcanzarla 
y 200 para llegar a la media de la Comunidad 
Valenciana. En cuanto a las infraestructuras 
sanitarias de la comarca, recordó que el centro 
de salud de Peníscola “lleva más de 6 años 
presupuestado”, que el ambulatorio de Benicarló 
“hace tres años que debería estar terminado” y 
que “nada se sabe de la Unidad de Salud Mental 
que en este municipio habían proyectado”. En 
cuanto a Vinaròs, recordó que el segundo centro 

de salud “está comprometido hace ya 6 años y 
se ha presupuestado desde 2007, pero no se 
ha hecho nada y se excusan permanentemente 
para no iniciar las obras”. Sobre la ampliación del 
Hospital, dijo que “seguirá habiendo un déficit de 
camas a pesar de esta ampliación”, que calificó de 
“engaño” ya que “no se ha incrementado la plantilla 
convenientemente para que funcione a pleno 
rendimiento”.
Por su parte, el candidato socialista y primer 
edil de Vinaròs, Jordi Romeu, indicó que el 
Ayuntamiento de Vinaròs “ha demostrado su 
colaboración con la Conselleria de Sanidad”, 
recordando la adecuación de un parquing que 
cuesta mil euros mensuales al consistorio y la 
realización de una entrada para las urgencias, 
mejoras en el tráfico y la incorporación de un 
helipuerto provisional para el Hospital.

El PSPV-PSOE denuncia los incumplimientos de la Generalitat en materia sanitaria
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El candidat a l’Alcaldia pel Bloc de Vinaròs, Do-
mènec Fontanet, va apuntar en un míting a 
l’Auditori Municipal diumenge passat que “hi ha 
ganes que a Vinaròs i tota la comarca el Bloc i 
Compromís sigui un dels objectius principals, 

volem que la gent se n’adoni que ja està bé del 
“PPPSOE” i el bipartidisme, de que hi ha una ter-
cera força municipal en tot el País Valencià que 
treballa en el carrer amb persones capacitades, i 
això ens dóna la força perquè la gent el dia 22 no 
es quedi a casa i vagi a les urnes”. 
De la seua banda, el president del Bloc Josep 
Maria Pañella va assegurar que la coalició 
electoral Compromís (Bloc-Iniciativa-Els Verds) 
augmentarà la seva representació en les Corts 
Valencianes a pesar que les enquestes no 
apunten en aquest sentit. Pañella, que va ser 
a Vinaròs per a participar en l'acte comarcal 
electoral del Bloc celebrat en l'Auditori Municipal, 
deia primer que l'única enquesta vàlida és la 
del dia 22. “Compromís és difícil que accepti 
uns resultats que ens remunten a fa més de 8 
anys, ja que ens presentem en 300 poblacions, 

50 llistes més que en aquell moment… hem 
fet un treball parlamentari que hem anat a 
connectar-lo amb totes les ciutats, com Vinaròs, 
l'única enquesta serà el dia 22 que ens situarà 
en un grup no de 4 diputats com ara, sinó de 
més de 4, amb tota seguretat”. La coalició ha 
estat, com va afegir, l'oposició “dura en les Corts, 
enfrontada totalment a la corrupció del nostre 
govern però també capaços de portar iniciatives 
per a la nostra indústria, agricultors i comerç”. 
Així mateix, Pañella es referia a la llista electoral 
del Bloc a Vinaròs, recordant que “ha tingut una 
gran responsabilitat en els últims quatre anys i 
amb tota seguretat tornarà a tenir-la i a definir 
el que passarà a l'Ajuntament”. La figura del 
candidat Domènec Fontanet ha adquirit quatre 
anys d'experiència i és “imprescindible” per a 
l'Ajuntament, va dir.

Fontanet destaca la importància del BLOC com a tercera força política 

ESPECIAL ELECCIONS

El Bloc de Vinaròs ha presentat les seves pro-
postes en matèria turística. En línies generals, el 
partit aposta per un turisme “responsable i ge-
nerador de riquesa i ocupació”, destacant el seu 
candidat, Domènec Fontanet, que és necessari 

reconvertir la destinació de sol i platja introdu-
int noves ofertes en matèria de turisme cultural, 
rural o de contacte amb la naturalesa. “El turisme 
fomenta ingressos, treball i coneixement del ter-
ritori, i és un repte perquè també implica trans-
formar el territori, la ciutat, i per tant cal planificar 
perfectament quines infraestructures turístiques 
es realitzen i tenir en compte la sostenibilitat”, va 
indicar Fontanet. Quant al turisme cultural, els 
nacionalistes aposten per la creació de quatre 
rutes culturals per als visitants, destacant Hele-
na Román que “cal oferir quelcom més que gas-
tronomia i sol i platja, i és aconseguir que quan 
els visitants arribin a casa sàpiguen una mica de 
la nostra història i el nostre patrimoni”. Així, les 
quatre rutes culturals propostes són el “Vinaròs 
a través dels temps”, amb visites al poblat ibèric 

del Puig, la Casa de la Vila, la portada renaixen-
tista de l' Arxiprestal, la Casa Membrillera, la pla-
ça de bous o la torre Ballester; també la ruta del 
“Vinaròs dels anys 20”, amb visites a edificis com 
el col·legi de la Misericòrdia, la Casa Sendra, Casa 
Giner, el mercat o el grup de Baix, entre d'altres; 
una visita guiada a les col·leccions d'escultura 
funerària del cementiri, i una ruta més comar-
cal dedicada a una visita a les dues ermites de 
la localitat i altres de poblacions veïnes. D'altra 
banda, el secretari local del Bloc de Vinaròs Jordi 
Moliner va desqualificar per complet la labor de 
l'equip de govern. Moliner va assegurar que el 
PSOE i el PVI els han “enganyat”, i va apuntar que 
després que el Bloc li donés l'alcaldia, “ha trencat 
els pactes previs, ha practicat una política elitista 
i ha mentit”.

El BLOC proposa quatre rutes culturals dedicades al turisme  

Llegir ens fa lliures
Últ imes novetats  a ls  Diar is
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El candidat d’Esquerra-Els Verds a l’Ajuntament 
de Vinaròs, Lluís Batalla, va defensar en el míting 
del passat dissabte a l’Auditori la candidatura que 
encapçala, que té per lema ‘Marquem distàncies, 
apostem pel futur’, declarant que “el valor de la 
candidatura d’Esquerra és la capacitat de sumar 
amb la participació dels Verds del País Valencià. 
La candidatura, la feina constant dels darrers 
quatre anys, la honestedat dels homes i dones 
d’Esquerra i la voluntat de treballar per un nou 
model per a Vinaròs”. 
Per a Batalla, “la participació ciutadana és un 
dels pilars de la democràcia i per això crearem 
una oficina d’atenció al ciutadà amb la figura del 
Defensor del ciutadà per facilitar la relació amb 
l’administració”. 
Amb el context d’atur i crisi actual, Esquerra 
proposa la creació d’un Consell Local d’Economia 
que aplegue tots els agents implicats en la recerca 

de feina i el desenvolupament econòmic de 
Vinaròs. En l’àmbit ambiental, Batalla aposta per 
“la creació d’una planta de biomassa per a buscar 
noves solucions a la gestió de residus, al servei de 
totes les terres del Sénia”. 
Pel que fa al programa de joventut, per a Batalla “els 
joves no han passat mai de la política, sinó que la 
política ha passat dels joves” i va proposar la creació 
del Consell de la Joventut i un pla de joventut “que 
escolte als joves”, així com la construcció de locals 
d’assaig per als grups i un espai de concerts que 
permetrà l’expressió artística.
De la seua banda, el president d’Esquerra, Joan 
Puigcercós, ha denunciat que els més conservadors 
estan guanyant la partida i estan qüestionant 
el bé públic. Puigcercós ha defensat els valors 
republicans com a “garants de l’interés públic i 
d’una política al servei dels ciutadans, de l’entorn, 
de la cultura, etc., contra el model conservador 

on la llibertat es limita als recursos econòmics 
de cadascú. Només Esquerra està disposada a 
començar de nou un model de societat al servei 
dels ciutadans i del servei públic”.
Finalment, el candidat d’Esquerra a la presidència 
de la Generalitat, Agustí Cerdà, va defensar “el 
model de país d’Esquerra Republicana com a 
model contraposat al del PP”.

ESPECIAL ELECCIONS

Redacció

Batalla desgrana les propostes d’Esquerra-Els Verds en un míting a l’Auditori

Esquerra Els Verds proposa, en el seu programa 
electoral, un total de 55 propostes en matèria 
cultural i d'esports. El seu candidat, Lluis Batalla, 
ha destacat la proposta de transformar la plaça 
de bous per a convertir-la en un gran espai 
municipal per a tot tipus d'actes, un projecte 
que tindria un cost estimat de 2 milions d'euros. 
L'aposta per la construcció d'un nou auditori, 
la revisió de les bases de creació del Consell 

Municipal de Cultura i de la programació 
d'actuacions de teatre i música, adaptant-la a 
horaris més accessibles, la creació de’l Espai 
Xocolater, que conjugui la part cultural, comercial 
i turística, la potenciació de turisme cultural amb 
la creació d'un ecomuseu en Les Soterranyes o 
posar en marxa la “ruta dels molins” són altres 
de les propostes culturals destacades del seu 
programa electoral. 

Esquerra Els Verds proposa convertir la plaça de bous en un gran centre cultural cobert
X. Flores
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ACTUALITAT

El edil de Urbanismo, Javier Balada, ha asegura-
do que fue un edil del PP de Vinaròs el que acu-
dió al ayuntamiento con los directivos de una 
empresa china fabricante de especias alimenta-
rias interesada en el polígono industrial de les 

Soterranyes y otras posibles ubicaciones para 
instalar una fábrica con la que se podrían gene-
rar hasta 400 puestos de trabajo cuando funcio-
ne a pleno rendimiento.”Agradezco la gestión a 
este edil del PP porque antepuso los intereses de 
la ciudad a los intereses de su partido. Creo que 
hizo lo correcto, porque pensaba que era bue-
no para la ciudad”, indicó Balada. Cabe recordar 
que el PP de Vinaròs ha manifestado siempre su 
disconformidad con la ubicación del polígono 
industrial en Soterranyes y que su apuesta es 
Planes Altes. 
El edil de Urbanismo aseguró que los empresarios 
chinos se mostraron interesados en los terrenos 
de les Soterranyes, pero no en el plazo que 
debían esperar para instalarse. “Les mostramos el 
polígono Soterranyes y lo único que no les gustó 

fue el plazo que podrían tardar a instalarse, que 
fijamos en dos o tres años”, dijo Balada, que matizó 
que esta empresa “está mirando las condiciones de 
terrenos desde Barcelona hasta València, no solo 
en Vinaròs, y donde obtengan mejores condiciones 
se instalarán”.
Balada aseguró que uno de los mayores atractivos 
que ofrecerá el polígono de suelo público de 
Soterranyes “es que se trata de un macropolígono 
y las parcelas serán grandes y por eso es capaz de 
atraer grandes industrias a las que los polígonos 
que hace el SEPIVA les parecen pequeños”.
Respecto a la financiación para urbanizar el polí-
gono, Balada indicó que “todas las urbanizaciones 
se pagan con la venta de terrenos” y que será el 
Ayuntamiento el que urbanice, financiándolo con 
lo obtenido de estas ventas.

La empresa china interesada en el polígono de Soterranyes la presentó  al 
consistorio el edil del PP Ernesto Molinos

La empresa china que mostró su interés en los 
terrenos industriales de Vinaròs para instalar una 
fábrica con capacidad para crear hasta 400 puestos 
de trabajo es una industria química especializada 
en las ramas alimentaria y farmacéutica con sede 
en Shangai -registrada aquí recientemente con el 
nombre de Geovania Biotecnologia SA-  que está 
buscando posibles ubicaciones en todo el arco 

que va de Barcelona a València y que se mostró 
más interesada en la zona de Planes Altes que 
en Soterranyes. El edil del PP Ernesto Molinos, 
que fue el que contactó con esta empresa y el 
que la presentó al Ayuntamiento lamentó ayer 
que el equipo de gobierno hubiera hecho “una 
utilización política de este tema”, y explicó que esta 
empresa está buscando terrenos de unos 60.000 
metros cuadrados a bajo coste y en un plazo de 
aproximadamente dos años. Molinos quiso aclarar 
que fue efectivamente él el que trajo la empresa 
al Ayuntamiento, explicando que fue gracias a su 
amistad con uno de los representantes de esta 
empresa. “Cuando supe que estaban interesados 
en terrenos industriales, le ofrecí la posibilidad de 
que acudiera a Vinaròs y que viera las opciones, 
como hubiera hecho cualquier vinarocense”, indicó, 
añadiendo que “fue una gestión a título personal, 
sin ningún interés político”. Según Molinos, Balada 
atendió cordialmente la visita “y fue él el que les 
ofreció directamente ubicarse en Soterranyes, 
aunque el representante de la empresa preguntó 

costes y plazos de instalación, puesto que quieren 
instalarse en el país en un plazo de dos años, lo 
cual era inviable en Soterranyes”. El edil popular 
aseguró que a la empresa “por cuestiones logísticas 
y por ser una zona ya desarrollada que permitiría 
una instalación más rápida” le gustó el polígono 
de Planes Altes. Molinos aseguró que el interés 
de la empresa en ubicarse en Vinaròs “existe, 
pero en ningún lugar en concreto”. “Les interesa 
cualquier suelo industrial barato y que pueda 
ponerse a su disposición en un breve plazo de 
tiempo, y Soterranyes no reúne estos requisitos”, 
dijo, matizando que “se trató sólo de un primer 
contacto y no existe nada en firme”.
Por su parte, el portavoz del partido, Juan Bautista 
Juan dijo que “si todas las expectativas que tiene 
este equipo de gobierno en el polígono Soterranyes 
pasa por esta única empresa, habrán estado 
engañando a nuestro pueblo, vendido humo y 
creado un gran problema de endeudamiento, 
además de jugar con las expectativas laborales de 
gente que está buscando empleo”.

La empresa china tuvo más interés en Planes Altes que en Soterranyes, 
según Molinos

El concejal de Urbanismo del Ayuntamiento de 
Vinaròs, Javier Balada, ha calificado de “excusa” que 
el PP haya asegurado que la Conselleria no puede 
iniciar las obras del segundo Centro de Salud 
porque en los terrenos donde debe construirse, en 
el PAI de Mercadona, aun existen dos edificaciones, 
una vivienda y una actividad económica. 
Balada recordó que “hace ya un año y medio que 
se han cedido estos terrenos a la Conselleria de 
Sanidad”, y, aunque reconoció que hay en estos 
terrenos un taller mecánico y una vivienda donde 
habitan dos familias, también aseguró que éstas 
tienen permiso hasta que la Generalitat no dé el 

permiso para iniciar las obras. “Siempre hemos 
dicho que en el momento en que la Conselleria 
diga que va a iniciar las obras, en 48 horas se 
procederá al derribo. Pero si el PP piensa que es 
necesario, antes de que la Generalitat tome esta 
decisión, dejar en la calle a estas familias y cerrar 
el taller mecánico, quizá deberemos requerir a la 
empresa urbanizadora que proceda al derribo”, 
indicó Balada, que añadió que “no se puede 
poner como excusa de que no se haga el Centro 
de Salud porque allí hay dos edificaciones que 
no molestan a nadie”. 
El edil de Urbanismo concluyó pidiendo a 

la Conselleria de Sanidad “que nos diga qué 
tenemos que hacer y nosotros lo haremos, 
pero que no pongan esto como excusa”. Por su 
parte, el primer edil, Jordi Romeu, recordó que 
el proyecto de construcción del segundo centro 
sanitario “aún no ha entrado en los servicios 
técnicos municipales”.
El primer edil también recordó que aún no se han 
solucionado los problemas de accesibilidad del 
Centro de Salud actual. “Ni la accesibilidad de este 
centro está asegurada, y por lo tanto, decir que no 
pueden iniciar estas obras me parece simplemente 
una excusa”, dijo.

El equipo de gobierno califica de “excusas” que no se inicien las obras del 
segundo centro de salud
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El último Pleno ordinario de la legislatura tuvo 
sorpresa, ya que el equipo de gobierno tuvo que 
dejar sobre la mesa la aprobación de la ordenanza 
de accesibilidad, que había supervisado Cocemfe, 
a petición del Bloc y el PP. Mientras el Bloc adujo 
la necesidad de disponer de más tiempo para 
analizarla, por parte popular, la edila Marcela Barbé 
pidió dejar el asunto sobre la mesa asegurando que 
Cocemfe, “solo tuvo un fin de semana para revisarla”, 
que había puntos de la ordenanza que podían 
mejorarse y que esta asociación estaba de acuerdo 
en posponer la aprobación. Por parte del equipo 
de gobierno, el edil de Urbanismo, Javier Balada, 
mostró su absoluta sorpresa. “Esta ordenanza ha 
sido auspiciada y supervisada por Cocemfe y nos 
extraña que ahora no lo tengan claro, aunque el 
equipo de gobierno no tiene ningún problema en 
dejarlo sobre la mesa”, indicó Balada.
Por su parte, el alcalde Jordi Romeu también 
mostró su extrañeza por el hecho que el PP hablara 
en nombre de Cocemfe. “Me sorprende que en un 
asunto de tanta importancia sea un grupo político 
y no la propia asociación la que lo diga por escrito. 
No es algo normal”, dijo Romeu.

Esta nueva ordenanza será paralela a la aplicación 
del Plan de Accesibilidad, una de las obras 
financiadas por el Plan Confianza de la Generalitat, 
adjudicada hace más de dos meses a una empresa 
y “nada se sabe de su puesta en marcha, como 
tampoco del Plan de Pluviales, también financiado 
a través de la Generalitat” según Romeu.
El Pleno también aprobó un reconocimiento 
extrajudicial de créditos por valor total de 262.000 
euros. El edil de Hacienda, Juan Antonio Beltrán, 
informó que la cantidad es para hacer frente a 
300 facturas pendientes de bajo importe. EPP 
como el Bloc se abstuvieron para que el punto 
se aprobara y puedan pagarse los trabajos de 
estos proveedores. También salió adelante una 
modificación presupuestaria de 127.555 euros y la 
declaración de caducidad de un SUR y resolución 
de contrato con la urbanizadora. Por último,todos 
los grupos apoyaron la inclusión del Ayuntamiento 
en la “Asociación Española de Destinos para la 
Promoción de Turismo gastronómico”. Lconcejala 
del PVI Mamen Obiol aprovechó este punto para 
despedirse y ó al PP y Bloc el apoyo dado a “muchos 
proyectos decisivos” para Vinaròs.

La ordenanza 
de accesibilidad 
se queda sobre la 
mesa a petición de 
la oposición

Sessió ordinària de l’Ajuntament
Ple de 10 de maig de 2011

Ordre del dia

1. Aprovació, si s’escau, dels esborranys de les actes 
de dates 12-04-11, 15-04-11 i 26-04-11. Unanimitat
2. Dació de compte de Decrets i Resolucions de 
l’Alcaldia, de conformitat amb el que disposa 
l’article 42 del R.D. 2568/86 de 28 de novembre.
3. Subrogació en el compte detallat de quotes 
d’urbanització definitives del Camí Vell de Rossell 
dels actuals titulars cadastrals de la parcel·la de ref. 
5354709. Unanimitat
4. Proposta d’aprovació de l’expedient de 
reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 1. 
S’aprova per majoria, amb els vots a favor de PSPV-
PSOE i PVI i l’abstenció de PP i BLOC
5. Proposta d’aprovació de l’expedient de 
modificació pressupostària amb la modalitat de 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit per 
import total de 127.555,27 €. S’aprova per majoria, 
amb els vots a favor de PSPV-PSOE i PVI i l’abstenció 
de PP i BLOC
6. Incoació d’expedient de declaració de caducitat 
de l’adjudicació del SUR 17 i resolució del 
contracte amb l’urbanitzador AUGIMAR EMPRESA 
URBANIZADORA SAU. S’aprova per majoria, amb 
els vots a favor de PP, PSPV-PSOE i PVI i l’abstenció 
del BLOC
7. Proposta d’aprovació inicial de l’Ordenança Municipal 
d’Accessibilitat. Es retira el punt de l’ordre del dia
8. Proposta d’inclusió de l’Ajuntament de Vinaròs en 
l’Asociación Española de Destinos para la Promoción 
del Turismo Gastronómico. Unanimitat
9. Proposició de l’Alcaldia de nomenament de 
responsable del contracte de les Obres Incloses al 
Fons Estatal per a l’Ocupació i la Sostenibilitat Local 
Relatives al Centre de Dia per a Majors Dependents 
i Serveis Complementaris per a Serveis Socials en 
Vinaròs (Exp. Obres 02/10). Unanimitat
10. Despatx extraordinari.
11. Precs i Preguntes.

CAM

TEMPERATURA
Les temperatures 
sembla que seran una 
mica mes altes, que la 
d'aquests dies passats, 
tant les màximes com 
les mínimes, a un que 
per al cap de setmana 
vinent, al principi 
aquesta previst que 
baixin una altra vegada.

PLUJA
La boira de la nit del 
divendres 4, al dissabte 
5, portava tanta aigua 
que fins al pluviòmetre 
va marcar 0,2 l/m2, com 
si hagués plogut.

AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VinarÒSDe

inDeX UVPlUja

TemPeraTUra

DeS Del 5/05 al 10/05 informaCió faCiliTaDa Per  www.meTeoV inaroS .Com

HUmiTaT
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Dama Pan y Toros

Futboleros

Cherokys

Tertúlia

Felicitats

Presentación de la dama de la Pan y 
Toros, Nereja Rojas, quien además ya fue 
la reina de fiestas 2010 (P. BATALLA)

La comparsa Cherokys continua preparant el 
Carnaval de 2012 amb un sopar típic a l'ermita

Una tarde a la Penya

Comparsa Poche & Friends
Després de quatre anys hem renovat la junta, quedant de la següent 
manera: President honorífic: José Luis (Poche), President: J. Miguel 
Fontanet, Vicepresident: Juan Polet, Secretari: Carmelo, Tresorera: 
Vanessa, Representant al COC: José (Vasco), Representant de modistes: 
Rafi, Esdeveniments: Patricio i Georgina, Encarregat barra: Sergio, 
Relacions públiques: Marta. D’aquesta manera acomiadàrem a 
l’anterior junta, felicitant-los per la seva tasca durant aquestos anys.
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Camp Nou, Barça 1- Madrid 1, 
Wembley espera

Manolo Vizcarro celebra el seu aniversari 
amb la seua família, que l'estimen molt. 
L'any que ve que no siga menys! 

Sopa  de quintos el dia 11 de juny 
a les 9:30h al Duc de Vendome. 
Confirmar asistencia al mateix 
restaurant

Quintos 

del 72
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Vinaròs recordó el pasado jueves a los vinarocenses 
que perecieron en los campos de exterminio nazi en 
un acto -organizado por el Ayuntamiento y la Fundació 
Caixa Vinaròs- especialmente emotivo que se celebró 
en el cementerio y una posterior proyección de un 
documental.
A las seis de la tarde, autoridades locales y descendientes 
de estos vinarocenses se dieron cita en el jardín del 
Cementerio Municipal donde yace la estela en la que 
figuran inscritos los nombres de los siete ciudadanos 
de Vinaròs que murieron en Mathausen y Gussen y a 
la que se llega a través de un camino con traviesas de 
ferrocarril, que simboliza la vía del fatídico tren en el 
que llegaban los prisioneros a Mathausen. 
Familiares de los fallecidos, partidos políticos, colectivos 
vecinales y el propio Ayuntamiento depositaron ramos 
de flores en el monumento funerario.
El compromiso de conmemorar cada año esta fecha 

nació cuando uno de los vecinos de Vinaròs que logró 
sobrevivir a los campos de exterminio, Francisco 
Batiste Baila, se trasladó a Austria acompañado de 
representantes de la localidad para conmemorar con 
la comunidad internacional el 60 aniversario de la 
liberación del campo de Mathausen, y se depositó 
tierra vinarocense en este campo y también en el de 
Gussen. El testimonio de Baila, fallecido en abril de 
2007, fue fundamental para hacer patente el necesario 
rechazo al nazismo y la xenofobia.
este emotivo acto, en la Fundació Caixa Vinaròs se 
proyectó el documental "Memòria de l'infern" de 
David Bassa y Jordi Ribó, periodistas que acompañaron 
al vinarocense Paco Batiste en su viaje al campo 
de Mauthausen, con motivo del 60 aniversario 
del aniversario de la liberación de este campo de 
concentración en el que estuvo internado y del que 
logró salir con vida.

Vinaròs homenajea a las víctimas del exterminio nazi

“Haya Travel Turismo Accesible” 
y “Cocemfe Maestrat” están or-
ganizando conjuntamente la 
realización del Camino de San-
tiago portugués dirigido a perso-
nas con  discapacidad. 
Es importante destacar que 
todos los tramos del Camino 
han sido supervisados por 
el Equipo de Haya Travel, así 
como los hoteles y restaurantes 
contratados en el viaje  para 
garantizar la accesibilidad de los 
mismos.
 La fecha prevista para la 
realización del Camino de 
Santiago portugués es del 4 de 
Julio al 11 de Julio.
Para más información podéis 
poneros en contacto con 
nosotros en el teléfono: 695 
903 180 (Ramón) o por E-mail: 
cocemfevbm@gmail.com

Camino de 
Santiago 
adaptado

X. Flores
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CULTURA

El poeta i escriptor Xosé Manuel d'Andrés 
Fernández, més conegut pel seu pseudò-
nim «Mánfer de la Llera», va néixer l’any 
1918 a Llangréu (Astúries) i va morir a la 
ciutat asturiana de Xixón l’any 2005.
Aquest any de 2011, el Govern d’Astúries 
li dedica tota un setmana cultural. Se 
celebraran actes al llarg de la primera 
setmana del mes de maig. Els actes orga-
nitzats per la Conselleria de Cultura del 
Principat compten amb el recolzament 
del govern del Principat d’Astúries i de 
diverses entitats sud-americanes així 
com dels ajuntaments de tota la conca 
minera.  
Va ser un gran amant de la cultura i la llen-
gua catalanes. Va tenir una vinculació molt 
forta amb Vinaròs, en ser sogre de la vina-
rossenca Neus Sanç i Solé.
L’any 1991, en un dels soparets que regu-
larment organitzava l’Associació Cultural 
Jaume I, el vam invitar a que llegís una 
mica de poesia i sobretot a que ens parlés 
de la situació política i cultural a Astúries. 
La professió de Mánfer de la Llera era 
miner de les mines de carbó de la conca 
central d'Astúries. Va utilitzar gairebé tots 
els oficis de la mina des de ben jove. Es va 
jubilar amb poc més de 50 anys malalt de 
silicosi, la malaltia dels miners.

L'any 1934, sent molt jove, va viure la Re-
volució d'Octubre dels miners asturians, 
Mánfer, va lluitar al costat de l’Exèrcit 
Republicà durant la Guerra Civil. En 
acabar-se la guerra, va ser empresonat i 
dut a camps de concentració i batallons 
de treballadors. Va ser dut per tota Cata-
lunya, va fer amistat amb Claudi Rams i 
Descarrega, combatent de Batea (la Terra 
Alta), amb qui va conservar l'amistat tota 
la vida.
Després de ser enviat forçosament a la 
legió del Nord d'Àfrica, en retornar a As-
túries va seguir treballant a la mina. Va 
començar a escriure poesia pels anys 40 
i a escriure cròniques de premsa. Des 
d'aleshores va desenvolupar una intensa 
activitat literària, en llengua asturiana i 
també en castellà.
En 1974 neix a Astúries un fort moviment 
de defensa de la cultura i la llengua astu-
rianes, i Mánfer s'hi incorporà dins aquest 
moviment, fins i tot arribà a ser president 
de l'associació «Conceyu Bable», la més 
representativa d'aquest moviment.
Entre les seves obres va publicar un total 
de 9 llibres de poesia, de narrativa i de 
cròniques de la mina. És reconegut com 
un important escriptor de literatura po-
pular asturiana.

El Centro Mercantil y Cultural aco-
ge hasta el 31 de mayo una expo-
sición de fotografías centenarias 
de la plaza de toros de Vinaròs 
recopiladas por Juan Chaler Co-
mes, que ha reunido una gran co-
lección muy interesante para los 
aficionados taurinos. Se trata de 

fotos originales y reportajes reco-
gidos en los semanarios de la épo-
ca de corridas de toros celebradas 
en la ciudad entre los años 1900 y 
1936. La exposición se acompaña 
de cinco grandes tomos que reco-
gen la historia taurina vinarocen-
se en imágenes. 

L'estètica del nazisme va ser el tema desenvolupat pel Dr. Juan 
Manuel Marín Torres, de la Universitat Jaume I de Castelló. El 
conferenciant va exposar un detallat anàlisi de la planificació 
i actuació duta a terme pel règim nazi al voltant dels mitjans 
artístics arquitectònics, cinematogràfics i plàstics per tal 
d'adoctrinar al poble alemany i utilitzant-ho com a mitjà de 
propaganda. La conferència era la cloenda de les activitats 
que durant el mes d'abril s'han dut a terme a la Fundació Caixa 
Vinaròs en commeració dels 80 anys de la República, 75 anys 
de la Guerra Civil i 36 anys de la Transició. La conferència es 
va iniciar amb l'interpretació d'oboè d'una peça musical pel 
component de la Societat Musical La Alianza, Daniel Lozano, 
que va interpretar la mateixa obra que Raquel Cardona va 
oferir el 5 de maig de 2005 a Mathaussen, quan una delegació 
de Vinaròs va acompanyar a Francesc Batiste Baila en la 
commemoració del 60è aniversari de l'alliberament del camp 
per les tropes aliades, el 5 de maig de 1945.

En el Auditorio Municipal Aiguals 
d’Izco de Vinaròs, tuvo lugar el ya 
tradicional concierto de Primavera. 
En esta ocasión, la Banda Simfònica 
de la Sociedad Musical La Alianza 
de Vinaròs interpretó las siguientes 
obras: en primer lugar el pasodoble 
de presentación L’Alqueriense de 
Carles Romero Melià, a continuación 
el intermedio de la zarzuela La Pícara 
Molinera de Pablo Luna, Sylvia, 

fantasía del ballet y la Simfonia 
Nobilíssima de Robert Jage.
Para finalizar la actuación la Banda in-
terpretó la obra del músico de esta en-
tidad, Oscar Senen, Tirant Lo Blanc con 
las tres partes: I.- Tirant en Inglaterra, II.- 
Tirant y Carmesina y III.- La batalla con-
tra los turcos. Esta es la obra obligada 
de la sección segunda del Certamen 
de la Diputación de las tres provincias 
de la Comunidad Valenciana.

La Banda de Vinaròs ofreció su música 
de primavera en el Auditori

Juan Chaler muestra fotos centenarias de 
la plaza de toros en una exposición en 
el Círculo Mercantil y Cultural

Conferència

Mánfer de la Llera
Associació Cultural Jaume I ASSOCIACIÓ CULTURAL

JAUME I



25

14  maig  2011

HISTÒRIA   ARTS   LLETRES

ASSOCIACIÓ  CULTURAL

Organitzat per l’Associació Cultural Amics de Vinaròs

EXPOSICIÓ DE
PINTURES DE MANUELA CHAMORRO

CULTURA

Emili Fonollosaagenda 

cultural

agenda cultural

El grup de dolçainers i tabaleters de 
la Colla de Nanos i Gegants de Vi-
naròs va celebrar diumenge passat el 
seu cinquè aniversari amb una troba-
da en la que van participar sis agru-
pacions vingudes de  Castelló, Borria-
na, Benicarló, Ulldecona i Vinaròs.
Entre les deu i les onze del matí, es 
van anar agrupant en la plaça Parro-
quial les distintes colles participants. 
A continuació, es va iniciar una cer-
cavila pel casc antic de la ciutat i al 
migdia va haver-hi l'actuació de totes 
les colles participants en el passeig 

de Colom, cadascuna amb dues pe-
ces, al costat de l'antic col·legi Sant 
Sebastià, en la nova pèrgola, encara 
que per la de Vinaròs es va tocar una 
tercera interpretació per part de qua-
tre joves debutants. La trobada va 
acabar amb un dinar de germanor. 
Va destacar la participació de la colla 
degana de les comarques castellone-
nques, de la pròpia capital provincial 
i que complix aquest any trenta anys. 
També va estar una colla de gralla 
d'Ulldecona. La colla de Vinaròs té en 
l'actualitat uns 25 integrants. 

Els dolçainers celebren el seu cinquè 
aniversari amb una trobada

Divendres 13 de maig a les 19 hores, conferència amb el títol 
“La consumació de les independències, 1820-1830” a càrrec 
d’Ivana Frasquet. Departament d’Història, Geografia i Art de 
l’UJI, dins del Cicle de conferència “El Bicentenari de les inde-
pendències americanes”
Lloc: Sala d’actes de la Biblioteca
Organitza: Seu del Nord

Dissabte 14 de maig a les 19 hores, conferència amb el tí-
tol “Dos reis per a un imperi. Josep Napoleó I i Ferran VII. 
Retrats i caricatures del poder en la Guerra de la Indepen-
dència, 1808-1814” a càrrec de Víctor Mínguez. Departament 
d’Història, Geografia i Art de l’UJI, dins del Cicle de conferència 
“El Bicentenari de les independències americanes”
Lloc: Sala d’actes de la Biblioteca
Organitza: Seu del Nord

Dissabte 14 de maig, a les 11 hores 2ª sessió del taller de mo-
delisme de mobiliari a càrrec d’Eladio (per a xiquets de 9 a 12 
anys). Cal preinscripció.
Lloc: Sala d’actes de la Biblioteca
Organitza: Biblioteca Pública Municipal

Dilluns 16 de maig, a les 17.30 hores les iaies conten (per a 
xiquets majors de 3 anys). 
Lloc: Sala d’actes de la Biblioteca
Organitza: Biblioteca Pública Municipal

Dissabte 21 de maig, 
A les 10.30 hores taller d’anglés per a bebés a càrrec de 
l’Acadèmia “Mini Club” Kis & Us (per a xiquets fins a 3 anys). 
Cal preinscripció.
Lloc: Sala d’actes de la Biblioteca 
Organitza: Biblioteca Pública Municipal
A les 12.00 hores taller infantil d’anglés a càrrec de l’Acadèmia 
“Mini Club” Kis & Us (per a xiquets de 4 a 12 anys). 
Cal preinscripció.
Lloc: Sala d’actes de la Biblioteca 
Organitza: Biblioteca Pública Municipal

Dimarts 24 de maig, a les 19 hores, Inauguració de l’exposició 
de l’Escola d’Art.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Escola d’Art

Una vegada més Carles Santos ha rebut un premi Max per la millor composició 
musical per espectacle escènic, per La lucha libre vuelve a Price. Els guardons es 
van entregar el dilluns 9 de maig a la ciutat de Córdoba. Enhorabona!

Premis Max 2011

LLOC:  Sala d’exposicions. Sant Ramon, 13
DATES: Del 19 de maig al 10 de juny
HORARI: De dimarts a divendres de 9 a 13h; dissabtes de 18 a 20h
+ info: 964 45 27 08 
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PESCA

Andrés Albiol

Estrella 
verda

Preparación de langostinos en la cinta de subasta

És de les més grans 
i voraces del nostre 
litoral. En castellà 
li diuen estrella 
de mar común, 
en anglés spiny-
starfish, en francés 
étoile de une glaciaire, en alemany eisstern. El seu nom científic 
és Marthasterias glacialis.  
Pertany al grup dels equinoderms, de pell espinosa i a la 
classe d'asteriodeos, amb simetria radiada, disc xicotet, cos 
robust, dorsalment aplanat. Té 5 braços i a vegades fins a 8, 
que es van diferenciant gradualment del disc central, per a 
anar aprimant-se cap als extrems. El seu esquelet dorsal el 
formen plaques calcàries grans, amb una espina en el centre, 
que recorren els braços en tres fileres longitudinals i altres 
plaques xicotetes, no soldades entre sí, per a tindre flexibilitat.
La boca està en el centre de la part inferior. Cada braç des 
de la punta té un solc ambulacral en sentit longitudinal, 
que arriba a l’obertura bucal i pot conduir un cert tipus 
d’aliment xicotet. També en la part baixa posseïx els pedicels 
o desenes de diminutes ventoses allargades, que li servixen 
per agafar menjar, o com a òrgan de locomoció al moure’ls 
simultàniament amb altres braços i per a immobilitzar 
enemics, etc.
És de color groc cap a terrós caoba, amb taques blanques i 
grises. De joves la seua coloració és verda oliva.
Talla màxima 80 cm.
Maduren de novembre a febrer. De sexes separats. La 
fecundació és externa, per cessió lliure d’esperma i òvuls en 
les aigües del mar. Fecundats els ous són transportats pel 
corrent marí. Després eclosionen i viuen en forma larvària 
entre el plàncton, per a créixer i transformar-se i viure ja 
sobre el substrat d'1 a 50 m. profunditat, camuflant-se entre 
les clavilles pedregoses.
Menja plantes, carronya, eriçons i clòtxines. Actiu depredador. 
Pot ser una plaga perillosa en bancs d’ostres. La brutal força 
que li donen els seus braços amb ventoses, fa que darrere 
d’exercir-los molta pressió per a obrir les valves, la víctima 
cedisca. Llavors, l’estrella trau el seu estomec i embolica la 
part carnosa de l’ostra, corroent-la amb sucs gàstrics, per a 
retornar l’estomec al seu lloc amb el botí. També ocorre que si 
un equinoderm és molt gran, després d'envaginar-lo i corroir-
lo amb la secreció digestiva, expulsa o regurgita les parts 
dures i es queda les toves i gustoses per a saciar la seua fam.   
Té la virtut de regenerar un braç seccionat i al revés, d’un braç 
construir la resta de l’animal.

Mar floreciente de capturas
Semana con buenas extracciones de pescados y mariscos, en especial de peix blau y 
langostino. Las cotizaciones resultaron un tanto bajas para la mayoría de las especies. 
El estado de las aguas resultó muy calmado.
La pesca de arrastre al igual que todas faenó los cinco días hábiles. Los precios 
en lonja fueron; cigala a 35 €/Kg., lubina a 22, calamar de 15 a 25 (según calidad), 
salmonete a 10, pescadilla de 5 a 9, s. punxa y misera a 10, rape de 3 a 7, peluda a 
5, caracol a 9, galera a 8, caballa, móllera, sorella y burros a 3, pulpo blanco, pota y 
aranya a 2 y morralla de 1 a 3.
El cerco el lunes entre 11 traíñas pillaron 2.500 cajas de sardina a 15 €/caja (12 Kg) y 
250 de boquerón de 6 a 18. El martes trece llums atraparon 3.500 de sardina a 11 y 
100 de seitó a 5. Y el miércoles nueve barcas llevaron 1.800 cajas de sardina a 9. La 
procedencia era; tres de Vinaròs, dos de Borriana, dos de Adra, una de Altea y el resto 
del Grau de Castelló.
Muchas barquitas trasmalleras se dedican a pescar langostinos. Se venden de 25 a 35 
€/Kg., la sepia a 9 y mabre a 6. Otras llevan lenguado y rombo a 22, tigre a 10, dorada 
mediana a 5, pagel de 1 a 17 y raya a 3. El xarciers del gran fondo subastaron langosta 
a 45, bogavante a 25, gallineta a 18, dentón a 18 y corva y mamona a 3.
La poca recoleta de pulpo roquero con cadufo se vende de 4 a 6 €/Kg.

Ecos de ‘Mar’
Terremotos y maremotos o tsunamis (I): La última década ha sido bastante proclive 
en esta clase de movimientos sísmicos en el mundo, claros ejemplos han sido los 
sufridos en; Turquía, Afganistán, Irán, Sumatra, Italia, Haití, Japón, etc., por lo que la 
sociedad está más interesada en conocer este tipo de fenómenos de la naturaleza. 
Por ello contrastamos informaciones en departamentos ministeriales como ‘Mar’, o el 
Instituto Geofísico Nacional, de cómo son estas catástrofes y vemos como el tsunami 
es una serie de grandes olas de gravedad de muy larga longitud de onda, generadas 
por una violenta e impulsiva perturbación en el mar. El tiempo que transcurre entre 
dos crestas sucesivas oscila entre varios minutos y una hora. Las olas del tsunami se 
propagan a gran velocidad y al llegar a las costas penetran gran distancia en tierra 
firme. Las causas que las desencadenan son varias; terremotos de epicentro marino 
con movimientos verticales de falla, deslizamientos o caída de material en el mar 
(tierra, nieve, lava, meteoritos, etc.), explosiones volcánicas y pruebas nucleares.
A la pregunta de por qué ocurre un terremoto vemos que la Tierra es un planeta en 
actividad permanente sometido a una serie de procesos tectónicos relacionados con 
el movimiento de las placas litosféricas, y que originan una acumulación de esfuerzos 
en su interior. Cuando los esfuerzos superan la resistencia del material que constituye 
la capa más externa de la Tierra, litosfera, ésta se rompe súbitamente liberando la 
energía acumulada que se propaga por el medio en forma de ondas elásticas. La 
perturbación originada es un terremoto tectónico y su registro en una estación 
sísmica se conoce con el nombre de sismograma. Por tanto, los terremotos están 
asociados al movimiento de las placas.
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Rafa Marcos

A lo grande!!!

ESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Floja jornada para el 
deporte local Objetivo cumplido. Ya somos de Preferente. Nos 

hacía falta sólo un punto para lograrlo. Con este 
punto nos asegurábamos ser uno de los tres 
mejores segundos (tercero igualado a puntos 
con el Aldaya dando por echo que todos los 
equipos implicados ganen el último partido). 
Con la suma de los tres puntos nos aseguramos 
mínimamente ser el mejor segundo clasificado 
de todos los grupos, y por consiguiente, ya 
somos nuevo equipo de Regional Preferente. 
El Catí también es nuevo equipo de Preferente, 
pues con su victoria se asegura como mínimo ser 
uno de los tres mejores segundos. Suponiendo 
nuevamente que los implicados ganen sus 
partidos, sería superado por Ciudad el Puerto y 
Rayo Ibense que sumarían 66 puntos y empataría 
a 65 con el Aldaya, siendo en estos momentos la 
diferencia de goles favorable al Catí en un total 
de 12. Para que esto diese la vuelta, se tendrían 
que producir dos goleadas de escándalo. Pero 
esto no nos vale, hay que subir a lo grande, uno 
como campeón y otro como mejor segundo. 
Subir era para los langostineros una obligación, 
no hacerlo hubiese sido un fracaso mucho mayor 
que el haber descendido, a pesar que un ascenso 
siempre es más difícil que un descenso. 
Para el Catí, el ascenso supone un merecido 
premio, no sólo a esta temporada sino al buen 
trabajo y esfuerzo de muchos años.
Afortunadamente para los amantes del fútbol, 
se llega a la última jornada con algo en juego y 
con la emoción de saber quién será finalmente 
el campeón y quién consigue mejores registros. 
Ambos van a luchar hasta el último minuto 

para ser el campeón, a los albiazules les falta un 
punto, pero quieren sumar los tres para sumar 
el máximo de puntos y mantener los dos de 
ventaja; quieren ser los mejores realizadores y los 
menos goleados para completar una campaña 
que ha sido ya un éxito por el ascenso, era lo 
único que nos valía. 
Últimamente el equipo no está fresco, nos 
recuerda al de finales de la temporada pasada. 
Esto demuestra que no ha sido fácil y que ya 
estamos finalizando un campeonato que se ha 
hecho largo y a la vez duro. La calidad del equipo 
ha sido lo que ha sacado adelante los partidos y 
aunque el marcador finalmente ha sido holgado, 
no ha sido tan fácil. 
En Xert siempre fuimos por delante, pero nos 
empataron por dos veces en unos errores 
garrafales en defensa no habituales durante 
el campeonato pero sí últimamente, dando fe 
a lo dicho anteriormente en la que el equipo 
no anda fino por acusar el transcurrir de las 
jornadas. No fue hasta mediada la segunda 
parte en la que se inclinó la balanza y los locales 
ya no tuvieron poder de reacción. A pesar de 
todo pudo haber muchos más goles, sobró el 
último cuarto de hora.
Todos coincidimos que no subir hubiese sido 
un fracaso. Para algunos no haberlo hecho 
hace tres o cuatro partidos lo es y para los más 
inconformistas no haberlo hecho sacando 
mucha más ventaja a los perseguidores también. 
Mañana todos al campo. Vamos a celebrarlo. A 
lo grande, ganando y demostrando que hemos 
sido los mejores. 

Nuevamente el fútbol fue el protagonista 
de la pasada jornada deportiva en lo que 
se refiere a los equipos del Vinaròs CF ya 
que los resultados fueron negativos a ex-
cepción del primer equipo que en otra 
exhibición de juego goleó por 2-5 al co-
lista CF Xert en su terreno, por lo que si 
vence la próxima jornada en el Nou Esta-
di al Benicense se proclamará con todos 
los honores campeón de liga de Primera 
categoría Regional. Por otra parte la nota 
negativa de la pasada jornada la dieron 
tanto el conjunto juvenil como el vetera-
no perdiendo ambos por el mismo resul-
tado de 2-1.
Por último en balonmano el senior del CB 
Vinaròs cayó derrotado en la cancha del pa-
bellón municipal ante el CB Alquerias por 
21-22 en partido de la Copa Generalitat.
Para terminar el CB Vinaròs ha confirma-
do fecha para el homenaje que hará al le-
gendario portero del FC Barcelona David 
Barrufet que será el próximo 11 de junio.

DIA: DISSABTE, 14.05.2011 PAVELLÓ POLIESPORTIU  
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
10,00-
12,00

PISTA SINTÉTICA / 
PARQUET MULTIESPORT TOTES JORNADA MULTIESPORT - OBERT PER A 

TOTS
15,30 PISTA SINTÈTICA FUTBOL SALA INFANTIL CD VROS FS - CASTELLÓ ATLETIC FS
16,30 PISTA SINTÈTICA FUTBOL SALA CADET CD VROS FS - PLAYAS DE CASTELLÓN FS "B"
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
16,00 PISTA PARQUET FUTBOL SALA SENIOR FEMENÍ PARTIT SALSADELLA
DIA: DIUMENGE, 15.05.2011 PISTA D’ATLETISME  

HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
10,00 - 
15,00 PISTA ATLETISME FUTBOL  

AMERICÀ SUB-17 CHALLENGE F. AMERICÀ SUB-17

DIA: DIUMENGE, 15.05.2011 ESTADI CIUTAT ESPORTIVA  
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
17,30 ESTADI CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL 1ª REGIONAL VINARÒS CF - A.C.D. BENICENSE

DIA: DISSABTE, 14.05.2011 CIUTAT ESPORTIVA  
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
10,00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL INFANTIL VINARÒS CF "B" - UD ATZENETA
11,30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL CADET VINARÒS CF "B" - SPORTING CASTELLÓ

CAMP DE FUTBOL 7
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
15,30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL ALEVÍ VINARÒS CF "B" - ACD BENICENSE "A"
15,30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL BENJAMÍ VINARÒS CF "B" - ACD BENICENSE "A"
15,30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL PRE-BENJAMÍ VINARÒS CF "C" - BENICARLÓ BF "C"
16,30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL ALEVÍ VINARÒS CF "C" - ACD BENICENSE "B"
16,30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL BENJAMÍ VINARÒS CF "C" - ACD BENICENSE "B"
16,30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL PRE-BENJAMÍ FUTUR 09 - CF AMPOSTA BLANC
DIA: DIUMENGE, 22.05.2011  EXCURSIONS HIVERN-PRIMAVERA 2011 AULA DE NATURA

HORA EIXIDA ACTIVITAT INFORMACIÓ
7,30 h PARC DE LES CATALINETES PER TERRES DE DESIDERI 

LOMBARTE
Virgili Verge, Tel: 964 401 286 - Cal portar 

esmorzar i dinar      
Difidultat mitjana

informa:

EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

Totes les informacions esportives 
d’aquesta setmana es publicaran 
en el pròxim numero del Diariet, 
dissabte 21 de maig

Nuevo Estadio 
Ciudad Deportiva - Vinaròs

Domingo, 15 de mayo 
de 2011 a las 18:00 horas.

Partido de 1ª Regional Grupo I

Jornada de puertas abiertas

        Ven a celebrar el 
ascenso....

.... y a por el 
campeonato.                        

ACD Benicense
Vinaròs CF
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L'Ajuntament informa:

Concejalía de Agricultura

Con motivo del interés de la Concejalía de 
Agricultura de este Ayuntamiento en la 
confección de un listado de las Comuni-
dades de Regantes existentes en el térmi-
no municipal de Vinaròs, solicitamos a los 
Presidentes o Responsables de las mismas, 
nos faciliten los siguientes datos:

-	
-	 Denominación de la Comunidad de 

Regantes
-	 Situación del pozo
-	 Presidente
-	 Responsable de la misma (si fuera 

persona distinta al Presidente)
-	 Dirección de contacto
-	 Teléfono de contacto

-	
-	
-	 Instancia presentada en los Servicios 

Técnicos del Ayuntamiento de 
Vinaròs (C/ San Ramón, 4 – 1º)

-	 Fax al 964.40.77.06 dirigido a la 
Concejalía de Agricultura

-	
                 Correo electrónico: 

             cfabrega@vinaros.org

D. JOAQUIN FONOLLOSA GAVALDA,  Recaudador del  Servicio 
Provincial de Gestión, Inspección y Recaudación de la Excma. Diputación 
de Castellón de la ZONA de VINARÒS..

HACE SABER:  Que en el expediente administrativo de apremio 
que se sigue en este Servicio contra la mercantil HERMANOS SERRET, 
SOCIEDAD LIMITADA con CIF B120125548 ,  por débitos al Ayuntamiento 
de VINARÒS, el Sr. Tesorero de la Excma. Diputación Provincial de Castellón  
ha dictado el siguiente acuerdo de enajenación: 

I.-  Examinado el expediente remitido por el Servicio Provincial de 
Gestión, Inspección y Recaudación, para la enajenación mediante subasta 
del bien inmueble propiedad del obligado al pago al Ayuntamiento de 
VINARÒS la mercantil HERMANOS SERRET, SOCIEDAD LIMITADA con CIF 
B12012548.

II.- Resultando que, por el Coordinador de Ejecutiva se emite 
informe sobre el cumplimiento de los trámites esenciales en el expediente, 
del que se desprende que procede se acuerde la enajenación del bien del 
deudor en dicho expediente.

III.- Resultando que, el valor total de la tasación  de la finca embargada, 
sita en CM CAPSADES, 13 de la localidad de VINARÒS es de QUINIENTOS 
SESENTA Y CINCO MIL QUINIENTOS CINCUENTA EUROS (565.550,00 €), y que 
esta cantidad cubre con holgura el importe de los débitos perseguidos, los 
cuales ascienden a CUARENTA Y NUEVE MIL QUINIENTOS TREINTA Y SEIS 
EUROS Y OCHENTA Y SEIS CENTIMOS (49.536,86  €). 

IV.- Resultando que conforme a lo previsto en el artículo 97. 6. a)  
del Reglamento General de Recaudación, se señala como tipo de subasta 
para licitar el valor total del bien embargado, al no existir o conocerse 
cargas anteriores.

V.- Resultando que se han seguido todos los trámites señalados 
por el Reglamento General de Recaudación, y encontrándolos conforme, 
en virtud de lo dispuesto en los artículos 172 de la Ley General Tributaría, 
101 del Reglamento General de Recaudación y 97 de la Ordenanza de 
Gestión, Recaudación e Inspección de los Ingresos de Derecho Público 
Municipales cuya gestión haya sido delegada en la Diputacion Provincial 
de Castellón (BOP nº  96 de 7 de agosto de 2003).

Por todo ello, 
ACUERDO  enajenar la finca urbana, sita en CM CAPSADES, 13 de 

la localidad de VINARÒS con  referencia catastral 4826805BE8842N0001TM, 
embargado a la mercantil HERMANOS SERRET, SOCIEDAD LIMITADA con 
CIF B12012548,  mediante el procedimiento de SUBASTA PÚBLICA, la 
cual se celebrará el próximo día 25 de  mayo de 2011, a las 10:45 horas, 

en el Salón de Sesiones de la Excma. Diputación Provincial, sita en Plaza 
las Aulas, s/n de Castellón de la Plana, fijándose el tipo de subasta en la 
cantidad de  QUINIENTOS SESENTA Y CINCO MIL QUINIENTOS CINCUENTA 
EUROS (565.550,00 €).

Notifíquese este acuerdo al deudor y demás personas 
interesadas en los términos del artículo 101. 2. del Reglamento General de 
Recaudación y 112. 3.  y 172. 1.  de la Ley General Tributaria, y anúnciese al 
público por medio de edictos en el Boletín Oficial de la Provincia y demás 
sitios reglamentarios.

RELACIÓN  DEBIENES  A SUBASTAR:
“RUSTICA.- Heredad tierra huerta sita en término de Vinaròs, 

partida Capsades, de cabida treinta y siete áreas, setenta centiáreas, linda 
Norte, Agustín Baila; Sur, Manuel Forner; Este, Camino; y Oeste, Josefa 
Llatser. Tiene derecho a regar un día y medio a la semana del pozo noria 
enclavado en el resto de que procede propiedad de Don José Conde Ortí. 
En la finca hay ubicado un almacén o nave comercial o industrial para la 
fabricación de muebles.

Esta finca esta inscrita en el Registro de la propiedad de Vinaròs al 
folio 3, libro 83 de Vinaròs, finca número 5236.

Datos de la finca según Certificación Catastral descriptiva y gráfica 
que obra en el expediente:

Referencia Catastral:  4826805BE8842N0001TM.
Localización: CM CAPSADES, 13 de Vinaròs.
Uso local principal: INDUSTRIAL
Superficie suelo: 4273 m2
Superficie construida: 3272 m2 

Linderos:
-	 CL PROYECTO 08 12
-	 CL PROYECTO 08 4 N2-6
-	 CM CAPSADES 15 (D)
-	 CL PROYECTO 08 10
-	 CL CAPSADES 11”

Para más información dirigirse a las oficinas del SERVICIO 
PROVINCIAL DE GESTIÓN, INSPECCIÓN Y RECAUDACIÓN 
ubicadas en la Plaza Maria Conesa, s/n de Vinaròs y en horario 
de 9’00 a 14’00 horas.

Vinaròs, a   11  de mayo  de 2011. El Sr. Recaudador. 

SERVICIO PROVINCIAL DE
GESTIÓN, INSPECCIÓN Y RECAUDACIÓN

ANUNCIO DE SUBASTA DE BIENES INMUEBLES

Podrán presentar dicha 
información mediante:
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Regidoria d’Educació informa:

Regidoria de Benestar Social informa:

L'Ajuntament informa:

Regidoria de Benestar 
Social informa:

Es comunica a les persones interessades a ob-
tenir la targeta daurada per poder accedir al 
transport públic urbà de manera gratuïta,  que 
el proper dia  que es durà a terme la  seva tra-
mitació serà el 17 de juny de 2011.

Requisits:
· Estar empadronat a Vinaròs.
· Tindre 65 anys complits
· Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar Social, Pl. de Sant 
Antoni, 19-baix
Horari: de 10’00h. a 13’00h.

Tramitació de la 
targeta daurada

Per Decret d’alcaldia, de data 15 d’abril de 
2011, s’han aprovat les bases específiques 
que han de regir el procés selectiu a 
seguir per a la constitució d’una borsa de 
treball d’auxiliar d’ajuda a domicili, altres 
agrupacions professionals (laborals), pel 
sistema de concurs oposició.
   
Requisits: 
-	 Tindre la nacionalitat espanyola, 
d’algun dels estats membre de la Unió 
Europea o estrangera en els termes 
establerts a l’art. 57 de la Llei 7/2007, de 12 
d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic.
-	 Tindre complits 16 anys, i no excedir 
de l’edat màxima de jubilació forçosa.

-	 Tindre la capacitat funcional per al 
desenvolupament de les tasques d’auxiliar 
d’ajuda a domicili.
-	 No haver sigut separat mitjançant 
expedient disciplinari del servei de 
qualsevol de les Administracions Públiques 
o dels òrgans constitucionals o estatutaris 
de les Comunitats Autònomes, ni trobar-se 
en inhabilitació absoluta o especial per a 
ocupacions o càrrecs públics per resolució 
judicial, per a l’accés al cos o escala de 
funcionari, o per a exercir funcions similars 
a les que es desenvolupen en el cas de 
personal laboral, el qual haja sigut separat 
o inhabilitat. En el cas de ser nacional d’un 
altre Estat, no trobar-se inhabilitat o en 

situació equivalent ni haver estat sotmès 
a sanció disciplinària o equivalent que 
impedisca, en el seu Estat, en el mateixos 
termes, l’accés a l’ocupació pública.
-	 Certificat d’Escolaritat o equivalent.

Els interessats poden consultar les bases de 
la convocatòria, en el Butlletí Oficial de la 
Província de Castelló o bé en la pàgina web 
de l’Ajuntament (www.vinaros.es), també es 
poden dirigir al Departament de Governació 
Recursos Humans (Pl. Parroquial, 12, 3r pis).
El termini de presentació d’instàncies 
serà de 10 dies hàbils a comptar des de la 
publicació de la convocatòria en el butlletí 
oficial de la província.

Bases específiques per a la constitució d’una borsa de treball d’auxiliars 
d’ajuda a domicili, altres agrupacions professionals (conv. 6/2011)

La Regidoria d’Educació, d’acord amb la 
normativa que regula l’admissió d’alumnes: 
Decret 33/2007 de 30 de març del Govern 
Valencià (DOCV de 03.04.07), Ordre de 27 
d’abril de 2007 de la Conselleria d’Educació 
i Ciència (DOCV de 02.05.07) i Resolució de 
15 de març de 2011 (DOCV de 18.03.11), posa 
en coneixement de tots els pares i mares el 
calendari i procediment d’admissió d’alumnat 
en centres públics i privats concertats per al curs 
2011/2012:
Publicació de normativa, admissió 
d’alumnes. Publicació de les vacants: Fins al 4 
de maig als col·legis
Presentació de sol·licituds d’admissió i de la 
documentació corresponent:
Termini: Del 5 al 16 de maig
Lloc: Al centre escolar sol·licitat com a primera 
opció

Documentació necessària: 
- Sol·licitud degudament complimentada (que 
els serà facilitada pel centre escolar)
- Annex Criteri nivell de renda (que els serà 
facilitada pel centre escolar)
- DNI pare/mare o tutor
- Per a l’acreditació del domicilio familiar: Rebut 
de llum, aigua o telèfon o contracte de lloguer o 
Certificat de residència lliurat per l’Ajuntament
- Per a l’acreditació del lloc de treball: document 
que acredite suficientment la relació laboral i 
domicili del centre de treball.
- Per a l’acreditació del criteri de discapacitat 
s’haurà d’acompanyar certificació emesa per la 
Conselleria de Benestar Social.
- Per a l’acreditació del criteri de família 
nombrosa s’haurà d’aportar el títol oficial de 
família nombrosa.
Publicació en els centres de les llistes 

provisionals d’alumnes admesos i no 
admesos: 2 de juny
Presentació de reclamacions davant del 
Consell Escolar del centre: Del 2 al 6 de juny
Publicació en els centres de les llistes 
definitives d’alumnes admesos: 10 de juny
Reclamacions contra les llistes definitives, 
quan la plaça sol·licitada siga per a centres 
públics, es formularan en el termini de 2 dies 
hàbils des de la seua publicació davant de la 
Comissió d’escolarització (fins al 14 de juny 
inclusivament). 
L’alumnat que sol·licite plaça en centres privats 
concertats podrà interposar davant de les llistes 
definitives d’admesos, denuncia davant de la 
Direcció Territorial.

Formalització de la matrícula: 

Del 16 al 24 de juny

Escolarització curs 2011-2012, admissió d’alumnes als centres 
educatius d’infantil i primària

Nota informativa

Aquelles persones que necessiten fer ús del transport 
adaptat per poder  desplaçar-se  fins al seu col·legi 
electoral el proper diumenge  22 de maig, poden 
adreçar-se a la Policia Local de Vinaròs (964 40 77 04) i 
sol·licitar el vehicle  adaptat de l’Ajuntament de Vinaròs.

Maribel Sebastià Flores
Regidora de Benestar Social 
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO 

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

14 maig GUIMERÀ pl. Parroquial, 11

15 maig ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)

16 maig SANZ c. Pont, 83

17 maig VALLS zona turística nord, 11

18 maig MATEU c. Sant Francesc, 103

19 maig TORREGROSA av. Llibertat, 9

20 maig MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
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